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AK Parti Çanakkale Milletvekili Jülide 
İskenderoğlu Ayvacık'ta evlere 
doğalgaz verilmesi töreninde Assos'a 
kurulacak bir felsefe okuluyla, 
bölgenin dünyaya tanıtımına önemli bir 
katkı sağlanacağını söyledi. 
İskenderoğlu, “Assos gibi, özellikle son 
dönemde yıldızı hızla parlayan bir 
turizm merkezine sahibiz. Burada 

yaptığımız düzenlemelerle hem misafir 
sayısını hem konaklama sürelerini 
artırmayı hedefliyoruz. Kaya ıslahını 
tamamladık. Assos`ta kurulacak bir 
felsefe okuluyla, yöremizi hem 
dünyaya tanıtmış olacağız hem de 
artan ziyaretçi trafiğiyle yöre insanımız 
için ekstra bir gelir kaynağı 
oluşturacağız” dedi.

Köşe yazıları sayfa 3'de

Bu Kadar Önemli Bir Devlet 
Kurumu Nasıl Bir Hale Getirildi

“Türkiye'nin En 
   büyük Yat 
   Serbest Bölgesi 
   Biga'da 
   Kurulacak”

AK Parti Grup Başkanvekili ve 
Çanakkale Milletvekili Bülent 
Turan, “Türkiye'nin en büyük 
İhtisas Yat Serbest Bölgesi 
Biga'da kurulacak. 

“Assos'ta Kurulacak Bir Felsefe Okuluyla, 
  Yöremizi Dünyaya Tanıtacağız”
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İYİ PARTİLİLER BUNDAN SONRA 
AK Partiye Hiç Kızmasın
“İyi Partililer AK Partiye hiç 
kızmasınlar. 100 tane AK Partili bir 
araya gelse İyi Partiye bu denli zarar 
veremezdi ama Rıdvan Uz, 20 yıldır 
bilinen tarzıyla kendi partisine çok 
büyük zarar verdi.”

İy� Part� Çanakkale teşk�latı gözümüzün önünde Rıdvan Uz 
tarafından adeta paramparça ed�l�yor. Oysa k� Rıdvan Uz 30 
Mar 2022 genel başkan yardımcılığı görev�ne atandıktan sonra 
part�de “ab�” rolünü m�syon ed�nm�ş ve teşk�latlara bu �lkesel 
zem�n �l�şk� kurmuştu. Ta k� büyük kongre yapılacağı 
duyurulunca dek, �dd�a odur k� Uz, büyük kongrede genel 
başkan yardımcılığı görev�ne yen�den atanmayacak bu yüzden 
de “yerel� sıkı tutayım en azından orada b�r ağırlığım olsun” 
d�yerek böl parçala yönet mantığıyla yen� b�r m�syonla hareket 
etmeye başladı. 

“Radonun içinden geçeceğiz”
Bunu geçt�ğ�m�z aylarda yapılan merkez �lçe kongres�nde ve 8 
Ocak'ta yapılacak �l kongres�nde net b�r şek�lde gördük.  Merkez 
�lçede yaşananalar sonrası Gapran ve ek�b� “Radonun �ç�nden 
geçeceğ�z” d�yerek �l kongres�ne Rıdvan Uz'a karşı tavır 
alacaklarını açıkladılar. Uz'un karşısına aday olarak çıkan Eşref 
Varol'u destekleme kararı aldılar. 
…. Aradan 20 gün geçmeden önce Uslu, sonra Güner, 
Yıldızlar'ın leh�ne adaylıktan çek�ld�kler�n� açıkladılar. Bu arada 
Rıdvan Uz “ek�b�yle” �lçeler� gezerek gövde göster�s� yaptıkları 
fotoğrafları sosyal medyada hesabından “sponsorlu” paylaşmaya 
başladı. Ver�len mesaj “herkes b�z�mle s�z de gel�n.”
Bu süreçte Necat� Gapran ve �l başkan adayı Eşref Varol �se 
daha sak�n b�r kampanya yürüterek Rıdvan Uz'un “böl parçala 
yönet” oyununun part�ye nasıl zarar verd�ğ�n� anlatarak “takd�r 
s�z�n bundan ş�kayetç�ysen�z b�ze oy ver�n” ded�ler. 
Kongre 8 Ocak'ta yapılacak Rıdvan Uz kaybederse, Selahatt�n 
Yıldızlar, Ahmet Uslu, D�dem Güner ve daha b�rçok �s�m 
kaybedecek…Necat� Gapran ve Eşref Varol 4-0 belk� 10- 
kazanmış olacak. Kerem İriç'in yazısının tamamı sayfa 3'de

Kaşdemir 
Seçim 
Çalışmalarını 
Sürdürüyor 

“Cumhurbaşkanlığından 
  Telefon Bekliyormuş!”

Nihayet Adım 
Atıldı Başıboş 

Hayvanlar 
Kısırlaştırılıyor

“2023 Yılında 1000 Kişiye İş 
 Bulmayı Amaçlıyorum”

Son 2 yıl içinde Çanakkale merkezde farklı sektörlerden 
kişi ve kuruluşlara personel bulan Öğretim Görevlisi 
Gökhan Bayram 500. kişiye de iş buldu.

Çanakkale Tüm Kurumlarıyla 
Birlikte Lobi Yaparsa Olur!
Ulaştırma ve Altyapı Bakanı Adil Karaismailoğlu, 
İstanbul-Ankara arasındaki hızlı tren projesine 
bağlanacak Bursa hızlı tren projesini açıkladı. Bakan'ın 
paylaştığı görsele göre; hızlı tren Bursa'dan Balıkesir ve 
Bandırma'ya kadar da ulaşacak. Sınırımıza kadar 
gelecek olan hızlı tren projesinde Çanakkale'nin yer 
almaması üzüntüyle karşılandı. Konuyu değerlendiren 
bazı siyasetçi ve kurum amirleri; “bundan sonrası bize 
kalmış hep birlikte adım atar Ankara'da güçlü bir lobi 
çalışması yaparsak Bandırma'ya gelen tren Biga'ya hatta 
Çanakkale'ye kadar gelir” diyerek birlik çağrısında 
buldular.

“ÖZEL OKUL ÜCRETLERİNDEKİ ARTIŞ 
ORANINI YÜZDE 65 OLARAK BELİRLEDİK”

Çanakkale Belediyesi; kent merkezinde eğitim gören 
ihtiyaç sahibi 1., 2., 3. ve 4. sınıf öğrencilerine yönelik 
“Beslenme Saati” uygulamasını başlatıyor. İhtiyaç sahibi 
1., 2., 3. ve 4. sınıf öğrencileri için hazırlanan beslenme 
çantalarında çocuklarımızın temel gıda gereksinimlerini 
karşılayacak, sandviç ekmeği, süt, hazır kek, fındık, ceviz 
içi, kuru kayısı, kuru üzüm, tahin-pekmez, bal, tereyağı, 
üçgen peynir, dilimlenmiş tost-sandviç peyniri 
bulunacak. Başvurular 9 Ocak'ta başlıyor.

Çanakkale Belediyesinden Örnek Proje
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AK Parti Çanakkale Milletvekili Jülide İskenderoğlu 
Ayvacık'ta evlere doğalgaz verilmesi töreninde Assos'a 
kurulacak bir felsefe okuluyla, bölgenin dünyaya 
tanıtımına önemli bir katkı sağlanacağını söyledi. 
İskenderoğlu, “Assos gibi, özellikle son dönemde yıldızı 
hızla parlayan bir turizm merkezine sahibiz. Burada 
yaptığımız düzenlemelerle hem misafir sayısını hem 
konaklama sürelerini artırmayı hedefliyoruz. Kaya ıslahını 
tamamladık. Assos`ta kurulacak bir felsefe okuluyla, 
yöremizi hem dünyaya tanıtmış olacağız hem de artan 
ziyaretçi trafiğiyle yöre insanımız için ekstra bir gelir 
kaynağı oluşturacağız” dedi.

"İlçelere, doğalgazın ulaşması için yoğun 
çaba sarf ettik"
İskenderoğlu, doğalgaz konusunda dikkatli bir çalışma 
yürüttüklerini hatırlatarak, "Biliyorsunuz, dün, Gelibolu 
ilçemizdeydik. Orada ilk kazı töreninden sonra 3 ay gibi kısa 
sürede ilk ateşi yaktık. Bugün Ayvacık`tayız. 
Çanakkalemizin, bölgemizin hatta ülkemizin vizyon 

projelerine 1915 Çanakkale köprüsüne ve Ayvacık-
Küçükkuyu tünellerimize ev sahipliği yapan iki ilçemizde 
ardı ardına böyle programlar yapıyor olmak son derece 
keyifli. Bu yatırımları, yatırımların yöremize, yöre 
insanımızın hayatına katkılarını gördükçe ayrıca keyif 
alıyor, `İyi ki yapmışız` diyoruz. Bildiğiniz gibi, doğalgazla 
ilgili Çanakkalemizde ısrarlı bir çalışmamız var. İl 
Merkezimizden sonra bütün ilçelerimize doğalgazın 
ulaşması için yoğun çaba sarf ettik. Hatta özel çalışmalarla 
beldelerimizi bile doğalgazla buluşturmaya başladık. 
Çünkü biz, kapımıza kadar gelen bu nimetten bütün 
hemşehrilerimiz faydalansın istiyoruz. Bunu yaparken de 
hangi ilçe hangi partiden diye bakmadan, ayrım 
gözetmeden bunu gerçekleştiriyoruz" sözlerine yer verdi. 

 “Avrupa şu anda doğal gazda felaketler 
yaşıyor”
Ak Partili İskenderoğlu, Karadeniz doğal gazı ile ilgili yeni 
gelişmelerle enerjide dışa bağımlılığın daha da azalacağını 
ifade ederek, "Avrupa şu anda doğal gazda felaketler 
yaşıyor biliyorsunuz. Belki bu kışı kurtardılar ama geleceğe 
dair endişeler devam ediyor. Biz ise, Doğal gazı 81 il dâhil 
685 yerleşim yerimize yaygınlaştırdık. Önümüzdeki 
dönemde Karadeniz doğal gazını, Akkuyu Nükleer Güç 
Santrali`nin ilk ünitesini vatandaşlarımızın hizmetine 
sunmayı hedefliyoruz. Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip 
Erdoğan önderliğinde, bu alanda yaptığımız atılımlar, yeni 
keşifler ve yatırımlarla enerjide dışa bağımlılığımızı 
tamamen ortadan kaldırana kadar çalışacağız. Dünyada 
enerjiye ulaşım zorlaşırken, fiyatlar da katlanarak artıyor. 
Bugün kullandığımız doğalgazın yaklaşık yüzde 80`ini 
devletimiz sübvanse ediyor. 2023`ün ilk çeyreğinde, 
Karadeniz doğalgazının sisteme girişiyle birlikte inşallah bu 
noktada da bir rahatlama yaşayacağız. Karadeniz`deki gaz 
rezervimiz Çaycuma-1`deki yeni keşfimizle birlikte 170 
milyar metreküp artarak toplamda 710 milyar metreküpe 
ulaştı. Rusya ile bu anlamda bir çalışmamız var 

biliyorsunuz. Türkiye TürkAkım projesi ile enerji merkezi 
olacak. Tüm batıya bizden gidecek. Bu piyasaya dahil 
olacağını açıklayanlar yanında, yeni ülkelerin de 
sistemimize eklenmesi için hummalı bir enerji diplomasisi 
yürütüyoruz. Birileri hamburger yemek için Amerika`ya 
giderken, biz enerji pazarımızı büyütmek için temaslar 
sürdürüyoruz" diye belirtti.

“Assos'ta kurulacak bir felsefe okuluyla, 
yöremizi dünyaya tanıtacağız”
Ayvacık`ta hizmet ve yatırımların sürdüğünü de belirten 
İskenderoğlu sözlerine şu şekilde devam etti, "Assos gibi, 
özellikle son dönemde yıldızı hızla parlayan bir turizm 
merkezine sahibiz. Burada yaptığımız düzenlemelerle, hem 
misafir sayısını hem konaklama sürelerini artırmayı 
hedefliyoruz. Kaya ıslahını tamamladık. Assos`ta 
kurulacak bir felsefe okuluyla, yöremizi hem dünyaya 
tanıtmış olacağız, hem de artan ziyaretçi trafiğiyle yöre 
insanımız için ekstra bir gelir kaynağı oluşturacağız. 
Jeotermal Kaynaklı Sera Tarıma Dayalı İhtisas Organize 
Sanayi Bölgesi yine çok önemsediğimiz projelerden birisi. 
Adım adım ilerliyoruz. İnşallah kısa sürede hayata geçecek. 
Yöremizin ürünlerini 12 ay boyunca üreteceğiz. Ayvacık-
Küçükkuyu tünellerimizi, kısa süre önce sayın 
Bakanımızın fiilen, Cumhurbaşkanımızın uzaktan 
katılımıyla hizmete açmıştık. Ne kadar kıymetli bir yatırım 
olduğunu yaşadıkça görüyoruz. Yine hem yöre insanımızın 
hayat kalitesini artıran hem de 1915 Çanakkale Köprüsüyle 
birlikte lojistik açıdan yöremizin önemini artıran bir 
hizmet. Yenilediğimiz, yeni yaptığımız kamu binaları, okul 
ve tesisler, yine hayatımıza doğrudan katkı sunan 
yatırımlarımız oldu. İnşallah Grup Başkanvekilimiz Bülent 
Turan ile birlikte, bundan sonrada, Türkiye Yüzyılında 
Ayvacık`ımızı Çanakkalemizi yeni yatırımlarla 
buluşturmaya devam edeceğiz.”

“Assos'ta Kurulacak Bir Felsefe Okuluyla, 
Yöremizi Dünyaya Tanıtacağız”

Assos Liman Yoluna Taş Döşeme Çalışması Başlatıldı
Kaya ıslahından sonra Assos 
Liman bölgesindeki yol çok 
bozulmuştu. Geçen yazın yolun 
bozuk ve tozlu olması 
nedeniyle vatandaşlardan çok 
sayıda şikayet gelmişti. 

Sezonun bitmesi ve kış aylarına girmesi ile liman yolunda 
taş döşeme çalışması başlatıldı.
Çanakkale tarihi ile ön plana çıkan kentlerden biri. Konumu 
nedeniyle binlerce yıl önceden buyana Çanakkale'de 
önemli yerleşim yerleri olmuş. Bu yerleşim yerlerinden biri 
de Assos Antik Kenti. Dünyada sayılı kentler arasında yer 
alan Assos Antik Kenti'nin önemli bölümü de liman kenti. 
Midilli adası karşısında büyük kayalıklar altında kurulan 
antik kentte çok sayıda otel bulunuyor. En çok tercih edilen 
bu yer yıllar sonra tepede bulunan kayalıkların tehdidi ile 
karşılaştı.
Kayalıkların düşme tehlikesine karşı burada bir çalışma 
yapıldı. Kayaların büyük bölümü kırılarak çıkarıldı. Bu 
yüzden bu bölge uzun süre kapalı kaldı. Çalışmaların 
bitmesi ile burada yapılan çalışmaların antik kente zarar 
verecek şekilde yapıldığı yönünde tartışmalar başladı. Ve 
antik limanın doğallığının bozulduğu ortaya çıktı.
Yola Taşlar Döşeniyor
Buradaki kayalıkların kırılması ve sökülmesi sırasında 
yolda bozuldu. Yeni yapılan yol da yetişmediği için geçen 
yazın tamamlanmadan açıldı. Buradaki yol özellikle yaz 
aylarında toz duman içindeydi. Bu konuda çok sayıda 
şikayetler de yağdı. Sezonun bitmesinin ardından İl Özel 
İdaresi tarafından yola taşlar döşenmeye başlandı. Taş 
döşeme çalışmasının bitmesinin ardından yol tamamen 
trafiğe açılacak.

İnşaatın %80'i Tamamlandı
Tamamlandığında Türkiye'nin en büyük gençlik ve spor 
kamp merkezi olacak olan Çanakkale Gençlik ve Sporcu 
Kamp Eğitim Merkezi inşaatında Vali İlhami Aktaş 
incelemelerde bulundu.
2018 yılında temeli atılan ve müteahhit kaynaklı 
sebeplerden dolayı yapımı geciken kampta sona gelindi. 
İnceleme gezisine İl Emniyet Müdürü Faruk Karaduman, 
İl Jandarma Komutanı J. Kd. Albay Sadi Akman, Sahil 
Güvenlik Batı Marmara Grup Komutanı SG. Yb. Ercan 
Oran, İl Özel İdaresi Genel Sekreteri Celil Sezgin, Gençlik 
ve Spor İl Müdürü Ömer Kalkan, İl Milli Eğitim Müdürü 
Ferhat Yılmaz, İŞKUR İl Müdürü Mehmet Uğur Yavuz, 
TKDK İl Koordinatörü Hasan İskender de bulundu.
Gençlik ve Sporcu Kamp Eğitim Merkezi inşaat alanında 
incelemelerde bulunan Vali İlhami Aktaş'a Gençlik ve 
Spor İl Müdürü Ömer Kalkan tarafından bilgi verildi.  

Tamamlandığında Türkiye'nin en büyük gençlik ve spor 
kamp merkezi olacak olan Çanakkale Gençlik ve Sporcu 
Kamp Eğitim Merkezi; yüzme havuzu, su sporları 
merkezi, sentetik futbol sahası, spor salonu ve birçok 
antrenman sahalarıyla tüm sporculara, gençlere ve 
Çanakkale halkına hizmet verecek.

Gelibolu-Eceabat Tünellerinde Çalışmalar Bitmek Üzere
Vali İlhami Aktaş, vatandaşlarımıza 
daha güvenli ve keyifli bir sürüş 
hizmeti sağlayacak. Gelibolu-
Eceabat arası bölünmüş yol yapım işi 
kapsamında çalışmaları devam eden 
tünelleri inceledi.
Eceabat Kaymakamı Mustafa 
Çiftçiler ve Karayolları yetkililerinin 
de bulunduğu incelemelerde Vali 
İlhami Aktaş, devam eden Gelibolu-
Eceabat yol ve tünel çalışmaları 

hakkında Karayolları 1. Bölge 
Müdürü Turgay Çolak'tan bilgi 
aldı.
Gelibolu-Eceabat arası 
bölünmüş yol yapım işi 
kapsamında, yapımı devam 
eden tüneller tamamlandığında 
bölgenin turizm, ticaret ve 
sosyoekonomik gelişimine de 
katkı sağlanacak.
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İy� Part� Çanakkale teşk�latı 
gözümüzün önünde Rıdvan Uz 
tarafından adeta paramparça 
ed�l�yor. Oysa k� Rıdvan Uz 30 Mar 
2022 genel başkan yardımcılığı 
görev�ne atandıktan sonra part�de 
“ab�” rolünü m�syon ed�nm�ş ve 
teşk�latlara bu �lkesel zem�n �l�şk� 
kurmuştu. Ta k� büyük kongre 
yapılacağı duyurulunca dek, �dd�a 

odur k� Uz, büyük kongrede genel başkan yardımcılığı görev�ne 
yen�den atanmayacak bu yüzden de “yerel� sıkı tutayım en 
azından orada b�r ağırlığım olsun” d�yerek böl parçala yönet 
mantığıyla yen� b�r m�syonla hareket etmeye başladı. 
Bunu geçt�ğ�m�z aylarda yapılan merkez �lçe kongres�nde ve 8 
Ocak'ta yapılacak �l kongres�nde net b�r şek�lde gördük. Merkez 
�lçe yönet�m�ne yen� g�ren b�r arkadaşımla yaptığım sohbet 
sonrası zaten gördüğüm ama bazı ayrıntıları b�lmed�ğ�m 
detayları konuştuk ve gördüğüm resm� s�zlerle paylaşmak 
�ster�m. 

Merkez İlçe Kongresi Detayları
Rıdvan Uz merkez �lçe başkanı Necat� Gapran'ın yen�den seç�m� 
kazanmasının önüne geçmek �ç�n b�r oyun kurdu. Gapran'ın 
yardımcı Hasan Alper Akkoca'ya “aday ol” ded�. Genç 
arkadaşımız “genel başkan yardımcısı aday ol ded�yse vardır b�r 
b�ld�ğ�” d�yerek adaylığını açıkladı. Fakat Akkoca Rıdvan Uz 
tarafından adeta ortada bırakıldı, kend�s�yle ne b�r kez b�r araya 
gel�nd� ne b�r fotoğraf ver�ld�. 
Üstüne üstük Akkoca'nın Necat� Gapran �le de arasını bozdu! 
Tam olarak �sted�ğ� de buydu çünkü genel merkeze “kavga var” 
d�yerek üçüncü b�r �sm� atatmaya çalışacaktı fakat Uz'un 
kurmaya çalıştığı bu oyun part� tabanı tarafından bozuldu. 
Necat� Gapran yen�den ve esk�s�nden çok daha güçlü olarak 
merkez �lçe başkanı seç�ld�. Böldü, parçaladı ama yönetemed�… 
İy� Part�l�ler AK Part�ye h�ç kızmasınlar. 100 AK Part�l� b�r 
araya gelse İy� Part�ye bu denl� zarar veremezd� ama Rıdvan Uz, 
20 yıldır b�l�nen tarzıyla kend� part�s�ne çok büyük zarar verd�.

İl Kongresi Detayları
Merkez �lçede hedefled�ğ�n� yapamayan Rıdvan Uz bu sefer de �l 
teşk�latını böldü parçaladı bakalım yöneteb�lecek m�? Bu sorunun 
cevabını 8 Ocak'ta yapılacak �l kongres�nde göreceğ�z. 
Rıdvan Uz'un uğruna part�den çok kıymetl� �s�mler�n (İrfan Dehmen 
ve ek�b�) �st�fa etmes�ne sebep olduğu �l başkanlığı koltuğu… Uz, 
kend�s�ne ayak bağı olmayacak ve adeta em�r er� g�b� çalışacak b�r �l 
başkanı �st�yordu bunun �ç�n Selahatt�n Yıldızlar b�ç�lm�ş kaftandı 
ve yen�den Yıldızlar'ın �l başkanı olması gerek�yordu!
Merkez �lçede yaşananalar sonrası Gapran ve ek�b� “Radonun 
�ç�nden geçeceğ�z” d�yerek �l kongres�ne Rıdvan Uz'a karşı tavır 
alacaklarını açıkladılar. Uz'un karşısına aday olarak çıkan Eşref 
Varol'u destekleme kararı aldılar. 
Rıdvan Uz �se bu sefer �lçe başkanlığı seç�m�nde kuramadığı oyunu 
teşk�latları daha der�n şek�lde bölerek ve parçalayarak kurmaya 
çalıştı. Bugüne kadar adaylık �ç�n adları geçmeyen ve part� 
kul�sler�nde “Rıdvan'ın planlarının parçası” d�ye n�telend�r�len İy� 
Part� beled�ye mecl�s üyeler� Ahmet Uslu ve D�dem Güner 20 gün 
arayla �l başkanlığı �ç�n adaylıklarını açıkladılar. Bakın burada b�le 
dışardan b�r �s�m yok özell�kle beled�ye mecl�s üyeler� seç�ld� çünkü 
yarın “fedakarlık ett�k b�ze şunu ver” d�yen �s�mler olmasın “s�z 
zaten beled�ye mecl�s üyes�s�n�z” demek �ç�n böyle b�r hamle yaptı 
Rıdvan Uz..
Aradan 20 gün geçmeden önce Uslu, sonra Güner, Yıldızlar'ın 
leh�ne adaylıktan çek�ld�kler�n� açıkladılar. Bu arada Rıdvan Uz 
“ek�b�yle” �lçeler� gezerek gövde göster�s� yaptıkları fotoğrafları 
sosyal medyada hesabından “sponsorlu” paylaşmaya başladı. Ver�len 
mesaj “herkes b�z�mle s�z de gel�n.”
Bu süreçte Necat� Gapran ve �l başkan adayı Eşref Varol �se daha 
sak�n b�r kampanya yürüterek Rıdvan Uz'un “böl parçala yönet” 
oyununun part�ye nasıl zarar verd�ğ�n� anlatarak “takd�r s�z�n bundan 
ş�kayetç�ysen�z b�ze oy ver�n” ded�ler. 
Kongre 8 Ocak'ta yapılacak Rıdvan Uz kaybederse, Selahatt�n 
Yıldızlar, Ahmet Uslu, D�dem Güner ve daha b�rçok �s�m 
kaybedecek…Necat� Gapran ve Eşref Varol 4-0 belk� 10- kazanmış 
olacak.
Tekrar etmekte fayda görüyorum.  İy� Part�l�ler AK Part�ye h�ç 
kızmasınlar. 100 tane AK Part�l� b�r araya gelse İy� Part�ye bu denl� 
zarar veremezd� ama Rıdvan Uz, 20 yıldır b�l�nen tarzıyla kend� 
part�s�ne çok büyük zarar verd�.

Biga'da yayın yapan yerel bir gazeteye 
verdiği röportajda dikkat çeken ifadeler;
“Biga'yı takip ediyorum. Biga'yla ilgili bir 
şey duyduğumda hemen kulak 
kabartıyorum. Bigalı hep iddialı olur ve hep 
önde koşar.”
2011-2015 tarihleri arasından AK Partide 
milletvekilliği yapan, AK Partinin bir 
milletvekiline düştüğü Haziran 2015 
seçimlerinde 2.sıradan aday gösterilen ve 
seçimi kaybetmesi sonrası Gelibolu Tarihi Alan Başkanlığı 
koltuğuna oturan İsmail Kaşdemir, Haziran 2023'de 
yapılacak seçimlerde ikinci sıradan milletvekili adayı 
olmak için lobi çalışmalarını sürdürüyor.  
Ankara ve İstanbul'da kendisini adaylığa taşıyacağını 
düşündüğü lobilere uzun bir süredir kurumun bütçesinden 
hediyeler ve ihaleler yağdırıyor. Kaşdemir son dönemde ise 
Biga dernekleri ve STK'larını ziyaret ediyor ve Biga'dan 
misafirlerini ağırlıyor, “dileyin benden ne dilerseniz” diyor. 
2016 yılından beri Çanakkale'den gelenlere kapısını kapalı 
tutan Kaşdemir'in bugünlerde bazı gruplara kapılarını 
sonuna kadar açarak “dileyin benden ne dilerseniz” 
demesi samimiyetsizliğin fotoğrafı olarak yorumlanıyor. 

“Bigalı Hep İddialı Olur ve Hep Önde 
Koşar”
Biga'da yayın yapan bir yerel gazeteye verdiği röportajla 
dikkat çeken İsmail Kaşdemir, Biga'yı takip ettiğini, 
Biga'yla ilgili bir şey duyduğumda hemen kulak 
kabarttığını söyleyen Kaşdemir; “Biga benim memleketim. 
Çok sık gidemesem de doğduğum, büyüdüğüm ve 
hayatımın başlangıcıdır Biga. Arkadaşlarım, dostlarım var, 
görüşüyoruz. Biga'yı takip ediyorum. Biga'yla ilgili bir şey 
duyduğumda hemen kulak kabartıyorum. Hep daha iyi 
olsun isterim. Güçlü ve köklü bir yer. Bigalı hep iddialı olur 
ve hep önde koşar. Ben de dönüp baktığımda Bigalı 
olmanın avantajlarını hissediyorum. Özel bir duygu yani 
Bigalı olmak” ifadelerini kullanıyor. 

“Cumhurbaşkanlığından Telefon 
Bekliyormuş!”
Parti içerisinden isimler ise ortaya çıkan bu fotoğrafı 
samimiyetsizlik olarak yorumluyor. Biga'da daha önce ilçe 
yönetiminde yer almış isminin açıklanmasını istemeyen 
bir partili ise şunları söylüyor; “Kaşdemir düne kadar parti 
etkinliği diye programlara katılmıyordu, parti içinde göreve 
yeni atanan başkanları parti binasında ziyaret etmiyordu 
ama seçim yaklaştıkça kendisini en ön saflarda yer 
kapmaya çalışırken görüyoruz. Şimdilerde Bigalılarla 
temas kurmaya çalışıyor, kendisine yakın bazı isimler Biga 
sokaklarında “Cumhurbaşkanlığından telefon bekliyor!” 
diyerek akıllarınca kamuoyu oluşturuyor. Ama bu işler öyle 
olmuyor Biga'da nasıl bir karşılığı olduğunu görmek 
istiyorsa “o adamlarına” iki kahvede oturmasını tavsiye 
ederiz baksın Bigalılar Kaşdemir için neler söylüyor!”

İyi Partililer Bundan Sonra AK Partiye Hiç Kızmasın
Bu Kadar Önemli Bir Devlet 
Kurumu Nasıl Bir Hale Getirildi
Türk�ye'de 26 Kalkınma Ajansı var. Bu ajanslar kamu 
kes�m�, özel kes�m ve s�v�l toplum kuruluşları arasındak� �ş 
b�rl�ğ�n� gel�şt�rmek, kaynakların yer�nde ve etk�n 
kullanımını sağlamak ve yerel potans�yel� harekete 
geç�rmek suret�yle, bölgesel gel�şmey� hızlandırmak, 
sürdürüleb�l�rl�ğ�n� sağlamak, bölgeler arası ve bölge �ç� 
gel�şm�şl�k farklarını azaltmak amacıyla kurulmuştu. 2009 
yılında kurulun Balıkes�r ve Çanakkale'de faal�yet gösteren 
ajansın adı GMKA (Güney Marmara Kalkınma Ajansı oldu.
Çanakkale özel�nden devam edel�m, GMKA �lk 
kurulduğunda Türk�ye'n�n en �y� ün�vers�teler�nde okumuş 
çok n�tel�kl� uzman kadrosu vardı ve çok güzel �şlere �mza 
attılar. GMKA bölgede yatırım yapmak �steyen yatırımcılara 
“bel�rtt�ğ�m�z uluslararası standartlarda ve bölgen�n 
�ht�yacı olan şu şu konularda yatırım yapacaksanız s�ze 
destek olacağız” ded�ler bölgem�z çok n�tel�kl� tes�sler 
kazandı. 
B�r dönem çok güzel �şlere �mza atan “bağımsız” bu ajanslar 
gün be gün kan kaybetmeye başladılar. Çanakkale örneğ�ne 
bakalım Çanakkale Zafer�n�n 100. Yılı 2015 yılında 
programlarının finansmanının neredeyse tamamı “kılıfına” 
uydurularak bu kurumdan sağlandı. Basılan k�tapçılar mı 
ders�n, ver�len konferansların mı ders�n yurt�ç� ve yurtdışı 
fuarların finansmanı mı ders�n… O dönem�n Val�s� sağ 
olsun vebal� ondandır… 
Bölgesel kalkınmayı sağlamak �ç�n kurulan bu ajanslar son 
7-8 yıldır tamamen �şlev�n� kaybett� geld�ğ�m�z gün 
�t�bar�yle bu ajanslar resmî kurumların mak�ne teçh�zatlarını 
tem�n eden b�r finans kuruluşu hal�ne get�r�ld�. Daha daha 
başka �şler de oldu tepeden tal�matla adrese tesl�m destekler 
ver�lmes� g�b�…
Kurulduğunda k� o n�tel�kl� uzman kadroları �se kurum 
�ç�nde k� saçmalıklara daha fazla tahammül edemeyerek 
görevler�nden ayrılarak Türk�ye'n�n ve dünyanın en �y� 
ş�rketler�nde �şe başladılar. 
Söyled�kler�m� tey�t eder n�tel�ktek� ajansın son açıkladığı 
duyuruyu s�zlerle paylaşmak �ster�m;
Ajansımız Alternat�f Tur�zm Dest�nasyonlarının 
Gel�şt�r�lmes� Mal� Destek Programı İlan Ed�ld�. 
Program �le TR22 Bölges�'nde katma değer artırıcı yen� 
projeler�n desteklenmes�, Bölgeye çek�len yerl� ve yabancı 
tur�st sayısının ve ortalama geceleme süres�n�n artırılması 
hedeflenmekted�r. 
Programın Toplam Bütçes�: 30.000.000 TL 
Proje Destek M�ktarları:
Asgar� Destek Tutarı: 500.000 TL - Azam� Destek Tutarı: 
5.000.000 TL 
Uygun Başvuru Sah�pler�: 
× Val�l�kler, 
× İl Kültür ve Tur�zm Müdürlükler�,
× Çevre, Şeh�rc�l�k ve İkl�m Değ�ş�kl�ğ� İl Müdürlükler�,
× Doğa Koruma ve M�ll� Parklar Şube Müdürlükler�, 
× Yatırım İzleme ve Koord�nasyon Başkanlığı, 
× Müze Müdürlükler�,
× Tur�zm İşletmec�l�k ve Otelc�l�k Bölümü İçeren Meslek� 
ve Tekn�k L�seler�, 
× Kültür Varlıklarını Koruma Bölge Kurulu Müdürlükler�, 
× Beled�yeler, 
× İl Özel İdares�, 
× Tur�zm Altyapı ve H�zmet B�rl�kler�,
× Çanakkale Savaşları Gel�bolu Tar�h� Alan Başkanlığı,
× Gençl�k ve Spor İl Müdürlükler�,
× T�caret Odaları,
× Ün�vers�te Rektörlükler�.
Daha fazla detay ve başvuru �ç�n: 
h�ps://www.gmka.gov.tr/acik-destek-programlari”
Nasıl başladı nasıl b�tt�…

Kaşdemir Seçim Çalışmalarını Sürdürüyor 
“Cumhurbaşkanlığından Telefon Bekliyormuş!”

Çanakkale Tüm Kurumlarıyla 
Birlikte Lobi Yaparsa Olur!
Ulaştırma ve Altyapı Bakanı Adil Karaismailoğlu, İstanbul-
Ankara arasındaki hızlı tren projesine bağlanacak Bursa hızlı 
tren projesini açıkladı. Bakan'ın paylaştığı görsele göre; hızlı 
tren Bursa'dan Balıkesir ve Bandırma'ya kadar da ulaşacak. 
Sınırımıza kadar gelecek olan hızlı tren projesinde 
Çanakkale'nin yer almaması üzüntüyle karşılandı. Konuyu 
değerlendiren bazı siyasetçi ve kurum amirleri; “bundan 
sonrası bize kalmış hep birlikte adım atar Ankara'da güçlü bir 
lobi çalışması yaparsak Bandırma'ya gelen tren Biga'ya hatta 
Çanakkale'ye kadar gelir” diyerek birlik çağrısında buldular.
Türkiye'de ilk hızlı tren projesi İstanbul ile Ankara arasında 
hayata geçirildi. İstanbul'un Anadolu yakasından başlayan 
hızı tren, Kocaeli, Bilecek, Eskişehir ve Ankara'ya kadar 
ulaştı. Bu projeye sonra Konya'ya kadar da ulaştırıldı. Türkiye 
geneline uygulanması hedeflenen bu projenin en önemli 
ayaklarından biri de Bursa'ya hızlı treni ulaştırmak.
Bu kısımla ilgili görseli paylaşan Ulaştırma ve Altyapı Bakanı 
Karaismailoğlu, “Bursa Hızlı Tren Projemiz ile Bursa'yı 

İstanbul ve Ankara'ya Hızlı Tren konforuyla bağlayacağız!” notu da 
ekledi. Görselde, proje Kocaeli ile Bilecek arasında bulunan 
Osmaneli'den başlayıp Bursa'ya, buradan da Balıkesir Karacabey'e 
kadar gelecek. Buradaki istasyondan da bir hat Balıkesir merkeze 
diğer bir hat ise Bandırma ilçesine kadar gidecek.

Çanakkale Unutuldu
Bilindiği gibi Bandırma ile Çanakkale'nin Biga ilçesi sınır. İl sınırına 
kadar gelen projeye Çanakkale dahil edilmedi. En az bandırma 
kadar Biga da önemli bir ilçe. Burada çok sayıda fabrika bulunuyor. 
Tarım ve hayvancılık konusunda da önemli üretim merkezi. 
Bununla beraber Çanakkale de en önemli illerden biri. Potansiyeli 
her geçen gün artan Çanakkale'nin bu tarihi projeden devre dışı 
bırakılması sık sık tepkilerle gündeme gelecek.

https://www.gmka.gov.tr/acik-destek-programlari
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Cumhurbaşkanı Erdoğan, Çiftçi Destek Kredisi, Tarımsal 
KOBİ Kredisi ve Tarım Borç Transferi Kredisi'nin 
uygulamaya geçirileceğini açıkladı.
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, Haliç Kongre 
Merkezi'nde Ziraat Bankası Tarım Ekosistemi 
Buluşması'na katıldı.
Erdoğan, bugün verecekleri müjdelerin ülkenin toprak 
muhafızları, üretim akıncıları olan çiftçileri daha da 
güçlendirmeyi amaçladığını söyleyerek şunları kaydetti:
"İlk olarak Çiftçi Destek Kredisi'ni uygulamaya 
geçireceğimizin müjdesiyle başlıyoruz. Bu krediyi 
çiftçilerimiz, hasat dönemine kadar yapacakları her türlü 
harcamaları için kullanabilecekler. Böylece çiftçilerimiz 
gelir elde edemedikleri dönemdeki ihtiyaçlarını rahatça 

karşılayabilecekler. Kişi başına 250 bin liraya kadar 
verilecek bu kredinin yıllık faiz oranı yüzde 9,75 ve vade 
süresi 36 aya kadar olacaktır. İkinci müjdemiz Tarımsal 
KOBİ Kredisi'dir. Tarım ürünlerini işleyen küçük ve orta boy 
işletmeleri destekleyeceğimiz bu kredi sayesinde nihai 
malın katma değerinin üreticimizde kalmasını sağlamak 
istiyoruz. Tarımsal KOBİ Kredimizin üst limiti 15 milyon lira, 
devlet tarafından ödenen kısmı dışında kalan yıllık faiz 
oranı yüzde 4,75'tir. Yatırım kredilerinde 10 yıla, işletme 
kredilerinde 24 aya kadar vade uygulanabilecektir. Süt ve 
süt ürünleri, meyve ve sebze kurutma-dondurma, meyve 
suyu, salça, turşu, konserve, reçel, marmelat, pekmez, 
zeytin, su ürünleri paketleme, tütsüleme, organik tarım 
ürünleri gibi pek çok başlıktaki işletme faaliyetinde bu 
kredi kullanılabilecektir."
“Üst Limiti 5 Milyon Lira Olacak Bu Kredinin De Faiz Oranı 
Yüzde 9,75 Ve Vadesi 60 Aydır”
Üçüncü başlıklarının Tarım Borç Transferi Kredisi olduğunu 
belirten Erdoğan, "Bu krediyle başka bankalardan yüksek 
faizle kredi kullanmış çiftçilerimizi Ziraat Bankamızda 
sağlayacağımız uygun şartlarla bu yükten kurtarmayı 
amaçlıyoruz. Üst limiti 5 milyon lira olacak bu kredinin de 
faiz oranı yüzde 9,75 ve vadesi 60 aydır. Önümüzdeki 
günlerde Ziraat Bankamız yanında Ziraat Katılımın da 
çiftçilerimize düşük maliyetli finansman sağlayabilmesini 
temin edecek bir düzenlemeyi inşallah hayata geçireceğiz." 
dedi.
Erdoğan, tüm bu kredi imkanlarının çiftçilere ve işletmelere 
hayırlı olmasını diledi.
Genç çiftçi ve kadın çiftçi kredi limitlerinin halihazırda 500 
bin lira olduğunu bildiğini dile getiren Erdoğan, "Biz 
gençlerimizin ve kadınlarımızın tarımın geleceğinde çok 
daha fazla söz sahibi olmalarını istiyoruz. Bunun için 
buradan Ziraat Bankası Genel Müdürü'müze genç ve kadın 
çiftçi kredi limitlerini 500 bin liradan 1 milyon liraya 
çıkaralım diyorum. Alpaslan Bey, anlaştık değil mi? Bir 
yanlışlık olmasın." ifadelerini kullandı.

Çiftçi ve KOBİ'lere kredi desteği

“Türkiye'nin En büyük Yat Serbest Bölgesi Biga'da Kurulacak”
AK Parti Grup Başkanvekili ve Çanakkale Milletvekili 
Bülent Turan, “Türkiye'nin en büyük İhtisas Yat Serbest 
Bölgesi Biga'da kurulacak. Çalışmalar başladı. Dünyanın en 
gözde yatlarının üretileceği ve bölge insanımıza binlerce 
istihdam sağlayacak bu projenin Çanakkale'mize ve 
Biga'mıza hayırlı olmasını diliyor, emeği geçenlere 
teşekkür ediyoruz."
AK Parti Grup Başkanvekili ve Çanakkale Milletvekili 
Bülent Turan, “Türkiye'nin en büyük Yat Serbest Bölgesinin 
Biga'da kurulması için çalışmalar başladı. 
Hemşehrilerimize hayırlı olsun" dedi.
AK Parti Grup Başkanvekili ve Çanakkale Milletvekili 
Bülent Turan, AK Parti Çanakkale Milletvekili Jülide 
İskenderoğlu ile birlikte Biga Ticaret ve Sanayi Odası 
Başkanı Şadan Doğan, Meclis Başkanı Melih Akyıl ve 
beraberindeki heyeti Gazi Meclis'te ağırladı. Turan ve 
İskenderoğlu, gelen heyetle Biga'da faaliyet gösteren 
sektörlere ve iş dünyasına ilişkin istişarelerde bulundu.  
Ziyarete ilişkin açıklamasında müjde veren Turan, 

“Türkiye'nin en büyük İhtisas Yat Serbest Bölgesi Biga'da 
kurulacak. Çalışmalar başladı. Dünyanın en gözde 
yatlarının üretileceği ve bölge insanımıza binlerce istihdam 
sağlayacak bu projenin Çanakkale'mize ve Biga'mıza 
hayırlı olmasını diliyor, emeği geçenlere teşekkür 
ediyoruz.”

Hazine ve Maliye Bakanı 
Nebati, "2 milyona kadar olan 
kullanımlarda 0,69; 2 ila 4 
milyon TL arasında olan 
kullanımlar için 0,79 ve 4 
milyon ila 5 milyon TL 
arasında olan kullanımlar 
için 0,99 faiz / kâr payı 
oranlarını uygulayacağız” 

dedi.
“4-5 milyon kredinin faizi 0,99”
Yeni Evim Finansman Programı'nı detaylarından 
bahseden Hazine ve Maliye Bakanı Nureddin Nebati, şu 
bilgileri paylaştı: “Kredi vadesinin ilk 3 senesinde 
vatandaşlarımızca yapılacak taksit ödemelerine, 
hanehalkı gelirinin yüzde 40'ını geçmemesini 
sağlayacak şekilde ve geri ödemeli olarak 
Bakanlığımızdan destek vereceğiz.
Konut üreticisi firmadan konut satış fiyatının yüzde 5'i 
kadar tutar, kredi vadesinin ilk yıl ödemelerini 
kolaylaştırmak için peşin olarak alınacak. Kredi vadesi 
azami 15 sene olacak. 2 milyona kadar olan 
kullanımlarda 0,69; 2 ila 4 milyon TL arasında olan 
kullanımlar için 0,79 ve 4 milyon ila 5 milyon TL 
arasında olan kullanımlar için 0,99 faiz / kâr payı 
oranlarını uygulayacağız.
Yeni başlayacak konut projeleri de kapsam dahilinde 
olup bankaların müteahhitle proje bazında garantörlük 
anlaşması yapması gerekecek. Program kapsamında 
başvurular 16 Ocak'tan itibaren alınmaya başlayacak.”

Nebati: Yeni Evim 
Kampanyası'nda en 
yüksek faiz 0,99 olacak

Ankara'da Biga'nın Sorunları İçin 
Temasta Bulundular: “Meyveleri 
Toplamaya Devam Ediyoruz”
AK Parti Biga İlçe Başkanı Nihat Borazan, Cumhur İttifakı 
ortağı MHP Biga İlçe Başkanı Salih Altınkaya ve Belediye 
başkanlarıyla yapılan Ankara ziyaretinde Biga'nın bir 
sorunu daha çözüldü.
Ankara'da bir dizi temas ve görüşme sağlayarak Biga'nın 
sorunlarını ileten AK Parti Biga İlçe Başkanı Nihat Borazan, 
MHP Biga İlçe Başkanı Salih Altınkaya, Biga Belediye 
Başkanı Bülent Erdoğan, Gümüşçay Belediye Başkanı 
Adnan Pastırmacı ve Karabiga Belediye Başkanı Ahmet 
Elbi, şehrin ana trafosu olarak bilinen Biga Transformatör 
Merkezi'nin yenilenme talebini AK Parti Grup Başkanvekili 
ve Çanakkale Milletvekili Av. Bülent Turan ve Çanakkale 
Milletvekili Jülide İskenderoğlu ile birlikte Enerji ve Tabii 
Kaynaklar Bakanı Fatih Dönmez'e iletmişti. Görüşmenin 
ardından Bakan Dönmez'in talimatıyla harekete geçen 
yetkililer Biga'ya gelerek ana trafoyu yerinde inceledi. 
İncelemeler sonucu ise hazırlanan raporla beraber ihale 
tarihi belli oldu.
Müjdeli haberi Bigalılarla paylaşan AK Parti Biga İlçe 
Başkanı Nihat Borazan yaptığı açıklamada, “Ankara 
ziyaretlerimizin meyvelerini hemşehrilerimizle birlikte 
toplamaya devam ediyoruz. Biga'mız için yetersiz kalan ve 
yenilenmesi gereken şehrimizin merkez ve köyleri dahil 
tüm elektriğini sağlayan Biga Transformatör Merkezi'nin 
yenilenme talebini Enerji ve Tabii Kaynaklar Bakanımız 
Fatih Dönmez'e iletmiştik. Kısa bir zaman içinde yapılan 
değerlendirme ve incelemelerin ardından Biga'mız için 
müjdeli haberi aldık. İnşallah 2023 Şubat ayı içerisinde 
ihalesi yapılacak olan Transformatör Merkezi'miz 
şehrimize ve hemşehrilerimize şimdiden hayırlı uğurlu 
olsun. Biga'mızın bir sorununun daha çözümünü sağlayan 
AK Parti Grup Başkanvekilimiz ve Çanakkale 
Milletvekilimiz Av. Bülent Turan ve Milletvekilimiz Jülide 
İskenderoğlu'na hemşehrilerim adına teşekkür ederim” 
diye konuştu.
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Çanakkale'nin dört bir yanında büyük sorun teşkil eden ve 
çeteleşerek vatandaşlara saldıran başta başıboş köpekler 
olmak üzere hayvanlar için adım atıldı. Çanakkale İl Genel 
Meclisi Ocak ayı toplantısında gündeme alınan proje ile 
mobil kısırlaştırma projesi ile hayvanlar kısırlaştırılacak. 
Bu yöntemle uzun vadede başıboş köpek sorunu da 
çözülmüş olacak. 
Projenin detaylarına dair bilgi veren Milli Parklar İl Şube 
Müdür Vekili Ozan Hacıalioğlu; “Çalışma şeklimiz kırsal 
alanda faliyet gösterecek kırsal araçlarımızda bir adet 
veteriner hekimimiz sağlık teknikerimiz, en az 2 hayvan 
bakıcımız hayvanları yakalamak için gerekecek, 
şöförümüz bulunması gerekiyor. Ameliyat ünitesi ve 
ekipman ile donanımı sağlanacak köylerde hizmet 
verecektir. Köy muhtarlarımızca hazırlanacak terkedilmiş 
bina ve bina bulunmayan köylerde kurulacak çadırlar ile 
tabiri caizse sahra hastaneleri kuracağız.  Kurulacak geçici 
bakım üniteleri öncelikle Çanakkale DKMP ile kontrol 
edilerek, daha sonra Tarım İl Müdürlüğünde çalışan 
veteriner hekimlerin de desteğini alarak gün içinde 
denetlemeler yapılacak.” dedi.
İl genel meclisi Ocak ayı toplantısı 4'üncü birleşimi meclis 
salonunda gerçekleşti. Gündem maddeleri ile başlayan 
toplantıda açılış ve yoklama ardından 4. Ocak toplantısının 
3. birleşimine ait tutanağın görüşülmesi ardından gündem 
maddeleri konuşuldu. Ardından gündem maddelerine 
geçildi. Gündem maddeleri sırası ile komisyona sevk edildi 
o maddeler şöyle oldu;
Ayvacık İlçesi Kozlu Köyü köy meskun ve civarı sınırı içinde 
kalan 113 ada 29-35-36 parseller için hazırlanan “Gelişme 
Konut Alanı” amaçlı 1/5.000 ölçekli İlave Nazım İmar Planı 
ve Nazım İmar Planı Değişikliği ile “Gelişme Konut Alanı” 
amaçlı 1/1.000 ölçekli İlave Uygulama İmar Planı ve “Yaya 
Yolu” amaçlı Uygulama İmar Planı Değişikliğinin görüşüldü, 
imar ve bayındırlık komisyonuna sevk edildi.
Merkez İlçesi Çamyayla Köyü sınırları içerisinde Kocalar 
RES Projesi kapsamında 5 adet ilave türbin alanına ait 
“Enerji Üretim Alanı” amaçlı 1/5.000 ölçekli Nazım İmar 
Planı ve “Yenilenebilir Eneıji Kaynaklarına Dayalı Eneıji 
Üretim Alanı” amaçlı 1/1.000 ölçekli Uygulama İmar 
Planının görüşüldü ve İmar ve Bayındırlık Komisyonuna 
sevk edildi.
Lapseki İlçesi Üçpmar Köyü sınırları içerisinde orman ön 
izinli alan ile 117 ada 45 parsel üzerinde T34 numaralı 
Rüzgar Türbin Alanı ve Güneş Enerji Santralini (GES 12) 
kapsayan “Enerji Üretim Alanı” amaçlı 1/5.000 ölçekli İlave 
Nazım İmar Planı ve “Yenilenebilir Enerji Kaynaklarına 
Dayalı Enerji Üretim Alanı” amaçlı 1/1.000 ölçekli İlave 
Uygulama İmar Planının görüşülmesi imar ve bayındırlık 
komisyonuna sevk edildi.
Merkez İlçe Bodurlar Köyü Saros Birleşik Yenilenebilir 
Eneıji Santrali alanı içinde GES yapılmasına ait “Enerji 
Üretim Alanı” amaçlı 1/5.000 ölçekli İlave Nazım İmar Planı 
ve “Yenilenebilir Eneıji Kaynaklarına Dayalı Üretim Tesis 
Alanı” amaçlı 1/1.000 ölçekli İlave Uygulama İmar Planının 

görüşülmesi imar ve bayındırlık komisyona sevk edildi.
Bu maddelerin komisyona sevk edilmesi ardından İl ve İlçe 
Sosyal Yardımlaşma ve Dayanışma Vakıflarına 5263 sayılı 
yasa gereği hayırsever vatandaşlar arasından üye 
belirlenmesi konusuna geçildi. Üyeler belirlendi.
Son olarak kent merkezi ve ilçe merkezleri dışında  sokak 
hayvanları ile ilgili geliştirilen proje meclis üyelerine 
sunuldu ve fikir alışverişinde bulunuldu. Sokak hayvanları 
için kırsalda kısırlaştırma projesi tanıtılırken, sorunun 
önüne geçilmesi için kırsalda mobil araçla kısırlaştırma 
yapılması konusunda fikir bilriğine varıldı. Bu konuda İl 
Özel İdare ve Doğa Koruma ve Milli Parklar Şube 
Müdürlüğü tarafından geliştirilen proje tanıtıldı. Doğa 
Koruma ve Milli Parklar İl Şube Müdür Vekili Ozan 
Hacıalioğlu tarafından, İl Genel Meclisi Üyelerine geliştirilen 
proje hakkında sunum yaptı.
Mobil kısırlaştırma aracı temin edildiği takdirde, kırsalda 
başlatılacak bir kısırlaştırma gerçekleşmesine yönelik 
adımlar konuşuldu. Mobil kısırlaştırma aracı temini, 
sonrasında ise yerinde, kırsalda köy köy dolaşılarak, sokak 
hayvanlarının kısırlaştırılması hedeflendi.
Milli Parklar İl Şube Müdür Vekili Ozan Hacıalioğlu; 
''Ülkemizin her tarafında malumunuz üzerine sıklıkla 
duyduğumuz tartışılan sokak hayvanları sorununa yönelik 
hazırlamış olduğumuz projemizi size sunmak üzere 
huzurlarındayız. İl hayvanlarını koruma kurulunu yılda 4 
defa olmak üzere topluyoruz. Bu toplantılarımızda 
konuştuğumuz ve sıklıkla dile getirilen sorunun en büyük 
kaynaklarından bir tanesi de, kırsal kesim dediğimiz 
köylerdeki çoğalan hayvanların yaşam merkezilerine şehir 
ve ilçe kasaba meydanlarına taşınması ve oralara terk 
edilmesi olmuştur. Bu nedenle proje tamamen il özel 
idaremizin ilçe özel idarelerimizin sorumluluğunda olan 
köyleri kapsamaktadır.''

''Bu mobil kısırlaştırma projesi bunun iki 
tane yöntemi var''
Çalışma amacını ifade eden Hacıalioğlu; ''Çanakkale 
ilimizde kırsal alanda yaşayan sokak canlılarımız için 
yaşam yerinde sağlık aracı ile kısırlaştırma projesi, 

buradaki amacımız nedir, Çanakkale ilimiz merkez 
belediye ilçe belediyeler ve beldelerimizin mücavir alanları 
dışında kalan, köy mücavir alan kavramının sorun olarak 
sıklıkla biz yaşıyoruz. Bu hayvanlarımız dağlık alanlar 
kırsal alanlarda çöplük alanlarda, köy yolları kenarlarında 
mecburen yaşamlarını idam ettiren, bizlerin attığı sahipsiz 
sokak hayvanlarımızı, kontolsüz üremelerini engelleyerek 
hem de onların yaşam kalitesini arttırmak, hem de halk 
sağlığı ve güvenliği açısından ilerde yaşanabilecek 
herhangi bir olumsuz duruma karşı etkili olacak, 
Çanakakle ilinde kırsal alanda yaşayan sokak canlıları için 
mobil kısırlaştırma aracımızı hayata geçirmek. Projemiz 
hedefleri oluşturulacak olan sağlık ekibi ile köyler ve 
köylere bağlı kırsal alanlarda ormanlık alanlarda çöplük 
alanlarında otoyol kenarlarında yaşam mücadesi veren 
canlılarımızın kısırlaştırılması, kuduz aşılarının yapılması 
iç ve dış parazitlerin yapılması, bunu kayıt altına almaları 
mikro çip ile kimliklendirme işlemlerinin 
gerçekleştirilmesi, sahipsiz hayvanlarımıza yönelik bu 
mobil sağlık yöntemi ile hem kontrolsüz üremenin önüne 
geçilecek, kayıt altına alan canlılarımızın popülasyonu 
belirlenecek, hem de kırsal alanlarda yaşayan 
vatandaşlarımıza bizzat bu hizmetlere sahip oldukları 
canlıların kayıp ve kontrolünde yapılarak kontrolsüz üreme 
nedeni ile bir çok yavrunun doğması ve akabinde 
merkezlere bırakılarak kaderlerine terk edilmesi salgın 
hastalıkların oluşmasının engellenmesi bu aralar kuduz 
çok konuşuluyor ülkemizde, popülasyonunda kontörsüz 
olarak artmasıda engellenecektir. Bu mobil kısırlaştırma 
projesi bunun iki tane yöntemi var. Bir tanesi anahtar 
teslim gibi düşünün tamam hizmet almak. Ücretini 
veriyorsunuz bu işi yapan firmalar var geliyor, 
kısırlaştırmaları yapıyor. Bütün kimliklendirmeleri yapıyor. 
Çiptir, kuduz aşısıdır. Parazit tedaviler kulak küpeleri kayıt 
altına alıyor. Size teslim ediyor' Bir diğer öncelikle bunu 
yapmamız gerekiyor. Biz ilimizde bir tane mobil 
kısırlaştırma aracı elimizin altında olsun istiyoruz. Bu bir 
kullanılmış vazgeçilmiş bir belediye otobüsü de olabilir. Bu 
bizim aracımız olacak elimizin altında olacak hangi köyde 
işimiz için lazım olacaksa oraya süreceğiz oradaki sorunu 
gidereceğiz döneceğiz. 'dedi.
Yaşanacak olası çalışma sistemi hakkında konuşan 
Hacıalioğlu; ''Çalışma şeklimiz kırsal alanda faliyet 
gösterecek kırsal araçlarımızda bir adet veteriner 
hekimimiz sağlık teknikerimiz, en az 2 hayvan bakıcımız 
hayvanları yakalamak için gerekecek, şöförümüz 
bulunması gerekiyor. Ameliyat ünitesi ve ekipman ile 
donanımı sağlanacak köylerde hizmet verecektir. Köy 
muhtarlarımızca hazırlanacak terkedilmiş bina ve bina 
bulunmayan köylerde kurulacak çadırlar ile tabiri caizse 
sahra hastaneleri kuracağız.  Kurulacak geçici bakım 
üniteleri öncelikle Çanakkale DKMP ile kontrol edilerek, 
daha sonra Tarım İl Müdürlüğünde çalışan veteriner 
hekimlerin de desteğini alarak gün içinde denetlemeler 
yapılacak. ''dedi.

Nihayet Adım Atıldı Başıboş Hayvanlar Kısırlaştırılıyor

“En Yüksek Üye Sayısına Ulaştık”
AK Parti Çanakkale İl Başkanı Naim Makas, 
Yargıtay'ın Türkiye geneli siyasi partilerin 
üye sayılarındaki son durumunu kamuoyu 
ile paylaşmasına ilişkin 
değerlendirmelerde bulundu. Konuya 
ilişkin değerlendirmelerde bulunan AK 
Parti Çanakkale İl Başkanı Naim Makas şu 
ifadelere yer verdi: ''Yargıtay'ın yeni yılda açıkladığı resmi 
rakamlara göre AK Parti'mizin üye sayısı 11 milyon 241 bin 
230'dur. Bu demek oluyor ki, tüm siyasi partilerin üye 
sayıları toplamının 4,5 katı üyesi ile AK Parti'miz, tarihte 
bugüne kadar bir siyasi partinin sahip olduğu en yüksek 
üye sayısına ulaşmıştır.''
AK Parti'ye yeni üye olan vatandaşlara ve parti üyelerine 
seslenen Makas; ''Siyasi parti üyeliği; gönül akdinin 
tamamlanması ve kurduğumuz bağın en samimi halidir. 
Partimiz üyesi olarak bu onuru yaşamanın mutluluğunu 
bizimle paylaşan tüm üyelerimize teşekkür ediyor ve 
partimize katılımlarıyla ailemize yeni bir nefes olan tüm 

üyelerimize de bir kez daha ailemize hoş geldiniz 
diyoruz'' İfadelerine yer verdi.

“Yeni Üyeler Kazandırarak 
Büyütmeye Devam Edeceğiz”
AK Teşkilatlara teşekkürü eden Makas; ''11 

milyondan fazla üye sayısı ile AK Parti ailesinin bir ferdi 
olmanın onurunu ve gururunu yaşıyoruz. Böylesine büyük 
ve güçlü bir ailenin inşasına 2022 yılındaki binlerce yeni 
üyemizin katılımlarına destek veren Çanakkale 
teşkilatlarımıza, Ana Kademe teşkilatlarımıza, Kadın 
Kollarımıza, Gençlik Kollarımıza teşekkürü bir borç biliyor 
ve canı gönülden teşekkür ediyorum. Genel Başkanımız 
Cumhurbaşkanımız Sayın Recep Tayyip Erdoğan 
liderliğinde partimize yeni üyeler kazandırarak büyütmeye 
devam edeceğiz. AK Parti milletin kapısı, geleceğin umudu 
ve Yeni Yüzyıl'ın inşasına bizzat destek veren bir gönül 
harmanıdır. Kapımız tüm hemşehrilerimize açıktır'' dedi.  

“Çalışmalarımız Tüm 
  Hızıyla Devam Ediyor”

Ezine Belediye Başkanı Güray Yüksel, Ezine'de yapılan 
çalışmalar hakkında vatandaşlar bilgilendirdi.
Vakit hemşehrilerimize hizmet vakti diyen Başkan 
Yüksel; “Ezine Belediyesi Ez Park Çocuk Eğlence 
Merkezi Yapım Çalışmaları, Ezine Belediyesi Spor 
Kompleksi ve Yarı Olimpik Yüzme Havuzu Yapım 
Çalışmaları, Ezine Seferşah Mahallesi Kocahendek 
Mevkii Su Arıtma Yapım Çalışmaları, Camikebir 
Mahallesi Esentepe Mevkii 1.5 Km İçme Suyu Hattı 
Yapım Çalışmaları tüm hızıyla devam ediyor.” diye 
konuştu.
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Emekli ve memur zamları ardından halkın gündeminde yer 
alan maaş zamlarının yetersizliği üzerine  CHP  İl 
Başkanlığı Cumhuriyet meydanında bir açıklama yaptı. 
Açıklamada; ''Emeklinin, memurun, işçinin sofrasında 
kepçeyle alan iktidar, söz konusu ücret zammı olduğunda 
kaşıkla veriyor.''dedi.
TÜİK'in verilerine göre 2023 yılının ilk 6 ayı için memur ve 
emeklilerin maaşlarında yapılacak artış önce %25 olarak 
açıklandı. Halkın tepkilerinden sonra 4 Ocak günü artış 
oranı tekrardan %30 'a yükseldi. Ancak Emekli ve memur 
zamlarını ardından toplumun bir çok kesimi gibi 
geçinmekte zorlanan emekliler bu zam oranlarınıda yeterli 
bulmadı. Bunun üzerine tepki göstererek bir basın 
açıklaması gerçekeltirdi. CHP Çanakkale İl Başkanlığı 
tarafından Cumhuriyet meydanında gerçekleştirdiği basın 
açıklamasını okuyan, CHP İl Başkanı Doğan Ateş, “Saray, 
aparatı haline getirdiği TÜİK'i de kullanarak adım adım tüm 
ücretleri asgari ücret seviyesine getirmiştir. Saray düzeni 
tüm toplumu yoksullukta buluşturmaktadır. 2015 yılında 
ortalama memur aylığı asgari ücretin 2,44 katı iken 2023 
yılı için ortalama memur aylığı yüzde 30 zamla asgari 
ücretin 1,43 katına kadar gerilemiştir. Öyle ağır bir tablo söz 
konusu ki, Türkiye'de 13,9 milyon emekli ve dul yetimin 8 
milyonuna yakını asgari ücretin altında aylık almaktadır. 
SGK'nın son verilerine göre ülkemizde 4 milyon 84 bin dul 

yetim aylığı alan vatandaşımız bulunuyor. Dul ve 
yetimlerimizin kimisi aylık 800 TL ile, kimisi 1000 TL ile, 
kimisi ise 1500 TL ile geçinmek zorunda bırakılmaktadır. 
İşte bu sefalet düzeninde Erdoğan utanmadan en düşük 
emekli aylığının 5500 TL olacağını açıkladı. Sayın Genel 
Başkanımızın çağrıları olmasa bu artış dahi 
gerçekleşmeyecekti! En düşük emekli aylığı alanlar yine 
haklı olarak “Ya Kemal Bey olmasaydı” ne olurdu diye 
sordu.” şeklinde konuştu. 

“5500 TL İLE BİR AYDA KİM 
GEÇİNEBİLİR? HİÇ KİMSE!”
Maaşların yetersizliğinden bahseden Doğan Ateş, “AKP 
Genel Başkanı açlık sınırının Aralık itibariyle 8 bin 130  TL 
olduğu ülkemizde, 5500 TL emekli aylığı vermekle 
övünüyor. Partimizin en düşük emekli aylığının asgari 
ücret seviyesine çekilmesi teklifini ise reddediyor. Neden? 
Çünkü saray ülkenin kaynaklarını, hazinesini; kimi üç, kimi 
dört, kimi ise beş yerden maaş alan danışmanlarına, faiz 
lobilerine, 5li çeteye, ballı müteahhitlere  aktarıyor. Tercihini 
emekliden, memurdan, işçiden yana değil, bir avuç; 
yandaştan yana kullanıyor. Milyonlarca memura, emekliye, 
dul yetime ve işçiye ise açlığı ve yoksulluğu reva görüyor. 
Emeklinin, memurun, işçinin sofrasında kelepçeyle alan 
iktidar, söz konusu ücret zammı olduğunda kaşıkla veriyor. 

Emeklilerimiz, memurlarımız, işçilerimiz iktidarın asgari 
sefalet ücretine, zam adı altında verdiği sadakaya muhtaç 
bırakılamaz..Cumhuriyet Halk Partisi olarak bir kez daha 
söylüyoruz! Kendi emeklisine ve çalışanına “fakir fukara” 
gözü ile bakan bu saray düzenini değiştireceğiz. Ülkede 
adaletsiz bir soygun düzeni kuran bu saray düzenini 
değiştireceğiz. “ dedi. 

“DÜZENİ GELECEK SANDIKTAN SONRA 
MUTLAKA KURACAĞIZ.”
Seçimleri kazanması ardından ''Hep birlikte zenginleşip 
hep birlikte kalkınacağımız düzeni gelecek sandıktan 
sonra mutlaka kuracağız! ” diyen Doğan Ateş, “Genel 
başkanımız Kemal Kılıçdaroğlu'nun çağrı ve mücadelesiyle, 
EYT mağduriyeti son bulan milyonlarca yurttaşımız, 3600 
ek gösterge hakkına kavuşan memurlarımız, taşerondan 
kadroya geçen işçilerimiz, yıllardır bekledikleri kadroyu 
alan sözleşmeli personellerimiz, bugün “Ya Kemal Bey 
olmasaydı.” Diyorsa, Kemal Bey milyonlarca emeklimize ve 
memurumuza söz veriyor; hile ve hurda ile cebinizden 
çalınan her bir kuruşun  hesabını soracağız, iktidara gelir 
gelmez en düşük emekli aylığını asgari ücret seviyesine 
getireceğiz. Asgari ücreti hem çalışanlarımız hem de 
emeklilerimiz için Türkiye gerçeği olmaktan çıkaracağız, 
emeklilerimiz arasındaki maaş adaletsizliğine son verecek 
ve intibak yasasını hemen çıkartacağız. Emekçinin, 
emeklinin yüksek enflasyon ve makyajlı veri kaynaklı 
kayıplarını telafi edeceğiz. Ekonomi buhrana, enflasyona, 
pahalılığa, işsizliğe, emekli yoksulluğuna son vereceğimiz, 
hep birlikte zenginleşip hep birlikte kalkınacağımız düzeni 
gelecek sandıktan sonra mutlaka kuracağız! ” denilerek 
son buldu.

"Emekli 'den kepçeyle alan iktidar, ücret zammı olduğunda kaşıkla veriyor"

Evleri Yanan Aile Yardım Bekliyor
Merkeze bağlı Işıklar Dörtyol köyünde meydana gelen 
yangında 4 kişinin yaşandığı ev yanarak kül oldu. Maddi 
durumu iyi olmayan aile evlerinin onarımı için yardım 
bekliyor.
Merkeze bağlı Işıklar Dörtyol köyünde Yeni yılın ilk yangın 
haberi Işıklar Dörtyol köyünde bulunan Serdar Yiğit (43)'e 
ait evden geldi. İki katlı binanın ikinci katında henüz 
belirlenemeyen bir nedenle yangın çıktı. Yangının ardından 
evdeki bütün eşyalar da yanarak kullanılamaz hale geldi. 
Evin çatısının bir bölümü ise yangında çöktü. Oturdukları 
evin bodrum katında kalmak zorunda kalan aile, 
komşularının verdiği bazı eşyalar sayesinde zor şartlarda 
yaşamaya başladı. Baba Serdar Yiğit gündelik işlerde 
çalışarak evin geçimini sağlarken, 20 yaşındaki Sertan 
Yiğit ise yaklaşık 6 ay önce nişanlanmış ve askere gitmek 

için gün sayıyordu. Gerekli yerlere müracaat eden aile, 
yetkililerden gelecek cevabı beklerken, kendilerine bir 
yardım elinin uzanmasını istiyor. Yiğit ailenin 2 yıl önce 
oturdukları evi 280 bin TL'ye aldıkları ve borcunu 
ödedikleri ortaya çıktı.
Yangın nedeniyle bu kış aylarında ortada kalan 4 kişilik aile 
şimdi yardım bekliyor. Anne Suna Yiğit, “Benim oğlum 
nişanlı, yılbaşı gecesi gelinime gitmiştik. Komşular bizi 
telefonla aradı. 'Eviniz yanıyor' dediler. Evimizi yeni aldık. 
Bu halde bulduk. Evimizin derdi borcu bitmedi. Evi, içindeki 
eşyaları yeni aldık. Taksitleri daha yeni bitti. Mahvolduk. 
Her şeyimiz yandı bitti. Yıllardır çalıştığımız emeklerimiz, 
kazancımız hepsini buraya bağladık. Çocuğum nişanlıydı, 
bir sürü çeyizlik eşyaları vardı içinde. Bir miktar paramız 
vardı, her şeyimiz yandı. Üstümüzle başımızla bu şekilde 

kaldık. Devletten bir destek bekliyoruz. Devlet bize bir 
destek yaparsa bunlar yeniden olur. Yapmazsa zaten asla 
yapabilecek durumda değiliz. Biz bu evde iki tane oğlum 
var, bir de eşimle birlikte yaşıyorduk” dedi.

“Özel Okul Ücretlerindeki Artış Oranını Yüzde 65 Olarak Belirledik”
Millî Eğitim Bakanı Mahmut Özer, özel öğretim 
kurumlarının önümüzdeki yıl eğitim ücretlerinde 
yapacakları artışa ilişkin kurum temsilcileriyle bir 
toplantı yaptı. Bakan Özer, toplantı sonrasında yaptığı 
açıklamada ücret artışı sınırını yüzde 65 olarak 
belirlendiğini söyledi.
Bakanlık Tevfik İleri Salonu'nda gerçekleşen görüşmeye 
MEB Özel Öğretim Kurumları Genel Müdürü Mustafa 
Gelen, Teftiş Kurulu Başkanı Metin Çakır; TÖZOK Başkanı 
Zafer Öztürk, ÖZDER Yönetim Kurulu Başkanı Ahmet 
Akça, ÖZDEBİR Yönetim Kurulu Başkanı Naci Atalay, 
ÖZKUR-BİR Yönetim Kurulu Başkanı Enis Şener, TOBB 
Eğitim Meclisi Yönetim Kurulu Üyesi Metin Özer ve 
TÖDER Yönetim Kurulu Başkanı İbrahim Taşel katıldı.
Özel okulların gelecek yıl eğitim ücretlerinde yapacakları 
artışın ele alındığı toplantı sonrasında açıklama yapan 
Millî Eğitim Bakanı Mahmut Özer, özel öğretim 
kurumlarının kalitesinin artması ve hizmetleriyle ilgili 
ihtiyaç duydukları desteklerin de kapsamlı bir şekilde 
değerlendirildiğini kaydetti.
Özer, Millî Eğitim Bakanlığının ocak ayında açıklanan 

ÜFE ve TÜFE oranlarını dikkate alarak özel öğretim 
kurumlarının bir sonraki yıl yapacağı artışı tüm öğrenci 
ve veliler adına belirlediğini anlatarak bu yıl artış 
hesaplamasında bir değişikliğe gitme kararı aldıklarını 
açıkladı. Özer, "Üretici fiyat endeksinden ziyade tüketici 
fiyat endeksini baz alacak şekilde 2023 yılı fiyatını 
belirleme kararı aldık." dedi.
Özer, 2023 yılındaki enflasyon beklentisinin düşük 

olması ve velilerin bu süreçte desteklenmesi 
bağlamında Millî Eğitim Bakanlığı olarak bu yılki ücret 
artışı oranını yüzde 65 olarak belirleme kararı 
aldıklarını ifade etti.
Özel öğretim kurumları temsilcilerinin tamamının 
artışın yetersiz olduğuna ilişkin görüş belirttiğini 
söyleyen Özer, "... Ama biz hem hükûmet hem de Millî 
Eğitim Bakanlığı olarak 2023 yılındaki enflasyon 
beklentilerini ve tüketici fiyat endeksini dikkate alarak 
yeni fiyatı belirleme kararı aldık. Hem de velilerimizi 
destekleme anlamında da böyle bir karar aldık ve bu 
kararı, inşallah, yarından itibaren uygulamaya sokmuş 
olacağız. Yeni almış olduğumuz kararın tüm 

öğrencilerimize, özel öğretim kurumlarındaki 
velilerimize hayırlı olmasını diliyorum."
Konuşmasında sektör temsilcilerine teşekkür eden Özer, 
"Her ne kadar sektör temsilcileri, bu artış oranını kabul 
etmeseler de yeni uygulamanın getirmiş olduğu 
zorlukları, inşallah, hem bakanlık hem de özel öğretim 
kurumları birbirine destek olarak birlikte aşacağız." diye 
konuştu.
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Çanakkale'de su ihtiyaçlarını karşılamada önemli bir yere sahip 
olan Atikhisar Barajında su seviyesinin düşüş yaşanması 
ardından konuşan Çanakkale Belediye Başkan Yardımcısı İrfan 
Mutluay; ''2020 yılında aldığımız önlemler gibi birtakım önlemler 
almak zorunda kalabiliriz. 2020 yılında 3 yıl önce yaşanan 
kuraklık nedeniyle barajda su miktarının iyice azaldığı dönemde 
Çanakkale Belediyesi, şehir şebeke suyu kullanılarak hortumla 
araç, halı ve kilim yıkanmasını yasaklarken, sanayi tesislerinde 
kullanımları göz önüne alınarak kısıtlamaya gidilmesine, bahçe 
sulamalarının da mümkünse kuyu suyu kullanılarak ve 
damlama sistemi ile yapılması kararı almıştı.
Çanakkale'de su ihtiyaçlarını karşılamada önemli bir yere sahip 
olan Atikhisar Barajında su seviyesinin düşüş yaşanması 
ardından konuşan Çanakkale Belediye Başkan Yardımcısı İrfan 
Mutluay; ''2020 yılında aldığımız önlemler gibi bir takım önlemler 
almak zorunda kalabiliriz. Ama Atikhisar Barajı aynı zamanda 
tarımsal sulamada da kullanılan bir baraj Dolayısıyla eğer yağış 
düşmemesi halinde tarımsal üretim açısından da bir risk şuanda 
görülüyor.'' dedi.
 Bu kış sezonunda kurak geçen mevsimsel ilerleme yüzünden, 
Çanakkale'de yağışların beklenen seviyede olmaması nedeniyle 

barajlardaki su miktarı gederek azalmaya başladı. Kentin su 
ihtiyacını karşılayan 54 milyon 115 bin metreküp kapasiteli 
Atikhisar Barajı'nda su seviyesi 23 milyon metreküpe kadar 
düştü. Kuraklık nedeniyle barajda su miktarının iyice azalması 
durumunda içme ve kullanma suyunda kısıtlamalar yaşanabilir. 
Belediyesi yetkilileri içme ve kullanma suyunun tasarruflu 
kullanılması konusunda vatandaşları uyarıyor. Konu hakkında 
konuşan Çanakkale Belediye Başkan Yardımcısı İrfan Mutluay, 
“Atikhisar Barajı Çanakkale kentinin tek içme ve kullanma suyu 
kaynağı. Şuandaki rezervimiz 23 milyon metreküp, doluluk 
oranımız yüzde 42,5. Kent ihtiyacı için çok büyük bir risk 
olmamakla birlikte önümüzdeki dönemin kurak geçmesi 
halinde 2020 yılında aldığımız önlemler gibi bir takım önlemler 
almak zorunda kalabiliriz” dedi.

''Ekonomik kayıp olması söz konusu''
''Tarımsal sulamada su verilemeyeceğinden dolayı burada bir 
ekonomik kayıp olması söz konusu''; Çanakkale Belediye 
Başkan Yardımcısı İrfan Mutluay; Atikhisar Barajı Çanakkale 
kentinin tek içme ve kullanma suyu kaynağı. Şuandaki 
rezervimiz 23 milyon metreküp, doluluk oranımız yüzde 42,5. 
Kent ihtiyacı için çok büyük bir risk olmamakla birlikte 
önümüzdeki dönemin kurak geçmesi halinde 2020 yılında 
aldığımız önlemler gibi bir takım önlemler almak zorunda 
kalabiliriz. Ama Atikhisar Barajı aynı zamanda tarımsal 
sulamada da kullanılan bir baraj. Dolayısıyla eğer yağış 
düşmemesi halinde tarımsal üretim açısından da bir risk şuanda 
görülüyor. Çünkü kent ihtiyacı öncelikli olarak karşılanacağı 
için. Tarımsal sulamada su verilemeyeceğinden dolayı burada 
bir ekonomik kayıp olması söz konusu. Ancak aldığımız 
meterelojik verilere göre de 10 Ocak tarihinden sonra yağışlı bir 
döneme gireceğin öngörüyor uzmanlar, umutla bekliyoruz” 
dedi.

''Ama dilerim bunların hiçbirini yaşamayız''
Geçmişte yaşanan 2022 kuraklığını hatırlatan Başkan 
Yardımcısı irfan Mutluay, “Su seviyemiz o zamanlar ciddi 

anlamda azalmış, yüzde 22'ler seviyesine düşmüştü. Belediye 
Encümeni kararıyla da bir takım önlemler aldık. Aldığımız 
önlemler oto yıkamalarda kısıtlamalara gittik ve burada her ay 
belirli bir tonajın üzerinde su kullanımına izin vermedik. 
Kentlilerimize sürekli uyarılarda bulunduk. Özellikle merdiven 
yıkamaları, işyeri önleri yıkamaları, bahçe sulamalarının 
azaltılması ya da sulama yapılmaması, kısıtlı uygulanması gibi 
yine benzer önlemler almak zorunda kalabiliriz. Ama dilerim 
bunların hiçbirini yaşamayız. Yağışlı dönemle birlikte barajımız 
dolar ve gerek kent halkına gerekse tarımsal üretime hizmet 
verir” diye konuştu.
''Çanakkale Barajı gibi iletim hatlarının artık acilen kapalıya 
dönüşmesi gerekiyor''
''İklim krizine bağlı kuraklığı daha sık periyotlarla yaşamaya 
başladık'' diyen Mutluay; ''Artık iklim değişikliği ve iklim krizine 
bağlı kuraklığı daha sık periyotlarla yaşamaya başladık. Onun 
için vatandaşlarımız suyun en değerli materyal olduğunu lütfen 
anlasınlar ve suyu mümkünse tasarruflu kullanmaya 
çalışsınlar. Buradan tarımsal anlamda suyu kullanan 
üreticilerimize mutlaka basınçlı sulama sistemlerini damlama 
ve yağmurlama gibi sistemleri devreye soksunlar, kullansınlar. 
Yüzey sulamaları terk etsinler. Diğer bir önerimde Devlet Su 
İşleri Genel Müdürlüğü'ne olacak. Bu iletim hatlarını barajların, 
gerek Bayramiç Barajı gerek Çanakkale Barajı gibi iletim 
hatlarının artık acilen kapalıya dönüşmesi gerekiyor. Sızma, 
buharlaşma ve tahliyeden kaynaklı kayıpların kaldırılması için 
kapalı sisteme acilen dönüştürülmesi gerekiyor”diye ifade etti. 

2020'de Ne Olmuştu
2020 yılında 3 yıl önce yaşanan kuraklık nedeniyle barajda su 
miktarının iyice azalması üzerine harekete geçen Çanakkale 
Belediyesi, şehir şebeke suyu kullanılarak hortumla araç, halı ve 
kilim yıkanmasını yasaklarken, sanayi tesislerinde kullanımları 
göz önüne alınarak kısıtlamaya gidilmesine, bahçe 
sulamalarının da mümkünse kuyu suyu kullanılarak ve 
damlama sistemi ile yapılması kararı almıştı.

Barajda Su Azaldı Tarımda Risk Gözüktü

Çanakkale Belediyesinden Örnek Proje
Çanakkale Belediyesi; kent merkezinde eğitim 
gören ihtiyaç sahibi 1., 2., 3. ve 4. sınıf 
öğrencilerine yönelik “Beslenme Saati” 
uygulamasını başlatıyor. İhtiyaç sahibi 1., 2., 3. 
ve 4. sınıf öğrencileri için hazırlanan beslenme 
çantalarında çocuklarımızın temel gıda 
gereksinimlerini karşılayacak, sandviç ekmeği, 
süt, hazır kek, fındık, ceviz içi, kuru kayısı, kuru 
üzüm, tahin-pekmez, bal, tereyağı, üçgen 
peynir, dilimlenmiş tost-sandviç peyniri bulunacak. 
Başvurular 9 Ocak'ta başlıyor.
Öğrencilerin sağlıklı ve dengeli beslenmelerine katkıda 
bulunmak amacıyla hazırlanan proje, 6 Şubat itibariyle 
başlayacak ve dönem sonu olan 16 Haziran 2023 tarihine 
kadar devam edecek. Bu süre boyunca ihtiyaç sahibi 
öğrenciler, hazırlanan beslenme çantalarını belirtilen 
dağıtım noktalarından haftalık olarak temin edebilecek.

Başkan Gökhan, “Çocuklarımızın 
Mutluluğu Bizler İçin Önemli”
Projeye ilişkin açıklamada bulunan Çanakkale Belediye 
Başkanı Ülgür Gökhan; “Yürüttüğümüz sosyal projelerle 
her yaştan öğrenciye çeşitli konularda desteklerin 
verildiğini kaydederek, “Kentimizdeki çocuklarımızın, 
öğrencilerimizin refahı ve mutluluğu bizler için çok önemli. 
Ülkemizde gittikçe derinleşen yoksulluk ve yoksunluk en 
çok da büyüme çağındaki çocuklarımızı etkiliyor. 
Çocukların bedensel ve zihinsel gelişimleri için kritik 
öneme sahip pek çok besine erişememe sorunu ülkemizin 
geleceği için ciddi bir sorun yaratmaktadır. Çocuklarımızın 
yoksulluk ağına düşmesine göz yumamayız, bugün bu 
konuda elimizden geleni ve fazlasını yapmazsak, yarın 
geleceğimiz bizden hesap sorar. Bilindiği gibi uzun yıllardır 
üniversite öğrencilerine, özel eğitim sınıflarına, Çıraklık 
Eğitim Merkezi öğrencilerine özellikle gıda alanında 
desteğimiz sürerken, şimdi de ilkokul düzeyindeki 
öğrencilerimiz için yeni bir proje başlatıyoruz. Sömestr tatili 
sonrasında hayata geçireceğimiz yeni projemiz “Beslenme 
Saati” ile kentimizde ikamet eden ihtiyaç sahibi ilkokul 

kademesindeki öğrencilerimizi, içerisinde temel 
gıda gereksinimlerini karşılayacak yiyeceklerin 
bulunduğu beslenme çantaları ile buluşturacağız. 
Böylelikle çocuklar için ıskalanmaması gereken bu 
çok kıymetli çağlarda, gelişimlerinin sekteye 
uğramamasıyla okul başarılarının da artmasına ve 
akranlar arasında fırsat eşitliğine de hizmet etmeyi 
hedefliyoruz.” dedi.

Beslenme Çantasında Neler Olacak
İhtiyaç sahibi 1., 2., 3. ve 4. sınıf öğrencileri için hazırlanan 
beslenme çantalarında çocuklarımızın temel gıda 
gereksinimlerini karşılayacak, sandviç ekmeği, süt, hazır 
kek, fındık, ceviz içi, kuru kayısı, kuru üzüm, tahin-
pekmez, bal, tereyağı, üçgen peynir, dilimlenmiş tost-
sandviç peyniri bulunacak.

Başvurular 9 Ocak'ta Başlıyor
Çanakkale Belediyesinin yeni projesi olan “Beslenme Saati” 
için başvurular ise 9 Ocak 2023 Pazartesi günü itibariyle 
başlıyor. Başvuruda öğrenci belgesi, aile bireylerine ait SGK 
dökümleri (e-devlet) ile aile bireylerine ait tapu kaydı ve 
araç sorgulama belgesi (e-devlet) gerekli olup, başvurular 
Mahalle Muhtarlıkları, Sosyal Yaşam Evleri (Barbaros, 
Esenler, Troia) ve Belediyemiz Sosyal Destek Hizmetleri 
Müdürlüğüne yapılabilecek.

Dağıtımlar Muhtarlıklar ve Sosyal Yaşam 
Evlerinden Gerçekleşecek
İhtiyaç sahibi çocuklarımız için hazırlanan beslenme 
çantalarının her hafta başında Barbaros Mahallesi 
Muhtarlığı, Fevzipaşa Mahalle Muhtarlığı, Kemalpaşa 
Mahalle Muhtarlığı, Namık Kemal Mahalle Muhtarlığı, 
İsmetpaşa Mahalle Muhtarlığı, Cevatpaşa Mahalle 
Muhtarlığı ve Esenler Mahalle Muhtarlığı ile Barbaros 
Sosyal Yaşam Evi, Troia Sosyal Yaşam Evi ve Esenler Sosyal 
Yaşam Evinden dağıtımı gerçekleşecek.
Konuya ilişkin detaylı bilgi almak için 444 17 17  1126 
numaralı telefondan iletişime geçilebilecek.

Kepez Belediyesi, 
Birlikten Ayrılıyor
Kepez Belediyesi Ocak Ayı Belediye Meclisi  Turhan Mildon 
Kültür Merkezinde gerçekleştirildi. Yeni yılın ilk meclisinde 
ücret artışları ve komisyon üyeleri belirlendi. Kepez Belediye 
Meclisi Oy birliği İle  Marmara Belediyeler Birliğinden ayrılma 
kararı aldı. Başkan Arslan; ''2023 yılında bu birlikten ayrılmayı, 
aidat ödememeyi planladık” dedi.
Kepez Belediyesi Ocak Ayı Belediye Meclisi  Turhan Mildon 
Kültür Merkezinde gerçekleştirildi. Meclisin Oy Birliği İle   
Marmara Belediyeler Birliğinden Ayrılma Kararı Aldı.  Ek bir 
önerge ile Kepez Belediyesi Meclis Gündemine alınan Marmara 
Belediyeler Birliğinden ayrılma kararı oy birliği ile kabul edildi. 

SUKAP İçin ek kredi kullanımı görüşüldü
Kepez Belediyesi yeni yılın İlk Belediye Meclisini gerçekleştirdi. 
Turhan Mildon Kültür Merkezinde gerçekleştirilen toplantıda 
gündem dışı konuşan ve Meclisin Açılış konuşmasını 
gerçekleştiren Belediye Başkanı Birol Arslan 2022 yılı 
faaliyetleri hakkında bilgiler verdi.  Başkan Birol Arslan'ın 
bilgilendirmesinin ardından Meclis gündemine geçildi. 
Gündemde sözleşmeli personelin ücret artışları ile ilgili kararlar 
ve  komisyon seçimleri gerçekleştirildi.  Gündemde  SUKAP İçin 
ek kredi kullanımı görüşüldü.   SUKAP kapsamında yaptırılan 
içme suyu arıtma tesisinde fiyat farklarından dolayı 512 bin 769 
TL  bir ek finansman sağlamak için   mecliste yapılan oylama 11 
kabul 3 çekimser oyla oy çokluğu ile kabul edildi.

''2023 yılında bu birlikten ayrılmayı, aidat 
ödememeyi planladık”
Kepez Belediye Meclisinin ek gündemi ile  gündeme getirilen ve 
dikkat çeken bir başka madde ise Marmara Belediyeler Birliği 
Üyeliği ile ilgili oldu. Aidatların ödenmesine rağmen Birlikten 
Belediyeye herhangi bir faydanın olmadığı kanısına varan 
Belediye Başkanı Birol Arslan Konuyu Meclis Gündemine getirdi. 
Gündem maddesi ile ilgili bir konuşma yapan Belediye Başkanı 
Birol Arslan  “Değerli arkadaşlar tabii belediyemiz bazı  birliklere 
üye ama bu üye olmanın aidatı var. Yani bazı birliklere hiçbir 
iletişimimiz veya belediyemize her hangi fayda getirebilecek bir 
pozisyon yok. Onlardan bir tanesi de Marmara Belediyeler Birliği 
idi.  2023 yılında bu birlikten ayrılmayı, aidat ödememeyi 
planladık” dedi. 
Konuşmanın ardından 2023 yılında Belediye'nin Marmara 
Belediyeler Birliğinden ayrılması oylamaya sunuldu.  Yapılan 
Oylamada Meclis birlikten çekilmeyi oy birliği ile kabul etti.
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Ayvacık İlçesinin Büyükhusun köyünde Jeotermal Enerji 
Santrali (JES) için yapılmak istenen kaynak arama sondajı 
projesi için halkın bilgilendirme toplantısı düzenlendi.
Düzenlenen toplantıya katılmayan köylüler, toplantıya 
tepki göstererek JES istemediklerini belirtti.
 İlçeye bağlı Büyükhusun köyü yakınlarında Bakrom 
Madencilik San. ve Tic A.Ş. tarafından Jeotermal Enerji 
amacıyla yapılmak istenen kaynak arama sondajı projesi 
için yeniden başlatılan ÇED süreci kapsamında 
Büyükhusun Köy kahvehanesinde şirket tarafından 
“Halkın Katılımı Toplantısı” düzenlendi. Düzenlenen 
toplantıya katılmayan köylüler, jeotermal sondaj yapımını 
istemeyerek, “halkın katılımı toplantısı bizim için yok 
hükmündedir” dedi.
Büyükhusun köy kahvesi çevresinde toplanan yöre halkı 
ve Kazdağı Doğal ve Kültürel Varlıkları Koruma Derneği 
üyeleri toplantı mekanı önünde toplandı. Jeotermal sondaja 
karşı pankart açan topluluk, jeotermal sondaja hayır dedi. 
Vatandaşlar, “Havama, Suyuma, Toprağıma Dokunma” 
diyerek slogan attı.
Kahvehane önünde Büyükhusun Dayanışması Sözcüsü 
Cem Tüzün ve Kazdağı Doğal ve Kültürel Varlıkları Koruma 
Derneği Başkan Yardımcısı Mehmet Akbulut tarafından 
açıklama yapıldı.

“Topraklarımızı Zehirlemesini 
İstemiyoruz Ve İzin Vermeyeceğiz”
Büyükhusun Dayanışması Sözcüsü Cem Tüzün yaptığı 

açıklamada “Biz burada tarım, hayvancılık ve turizm 
yapıyoruz. Biz şirketlerin para kazanmak amacıyla gelip 
havamızı, suyumuzu, topraklarımızı zehirlemesini 
istemiyoruz ve izin vermeyeceğiz. Bu sürecin hiçbir 
aşamasını onaylamıyoruz ve yer almayacağız. O nedenle 
de bizim için yok hükmünde olan bu toplantıya katılmadık. 
İki yıl önce köy halkı ile birlikte Aydın'a, Manisa'ya gittik, 
JES'lerin tarıma verdiği zararlarını gördük, havaya salınan 
hidrojen sülfürlere, metan gazlarına, kükürt oksitlere, 
toprağa ve sulara bırakılan zehirlere tanık olduk. 
Bölgemizin de aynı hale gelmesini istemiyoruz.” dedi.

“İki Yıl Önce Buradaydık, Yine 
Buradayız”
Kazdağı Doğal ve Kültürel Varlıkları Koruma Derneği 
Başkan Yardımcısı Mehmet Akbulut, “Kazdağı Doğal ve 
Kültürel Varlıkları Koruma Derneği olarak bölgemizin 
havasının, suyunun toprağının korunması için çalışıyoruz. 
Ayvacık Büyükhusun Köyü yakınlarında yapılmak istenen 
jeotermal kaynak arama projesi için iki yıl önce buradaydık, 
yine buradayız. Daha önce “ÇED Gerekli Değildir” kararı 
verilen projeye karşı mücadele etmiş, 122 davacı ile birlikte 
açtığımız davayı da kazanmıştık. Ancak şirket, vazgeçmedi 
ve yeni ÇED süreci başlatarak yeniden karşımıza geldi. 
Bizler Ayvacık İlçesi Tuzla köyü yakınlarında halen 
çalışmakta olan dört adet Jeotermal Enerji Santralının 
bölgemize verdiği zararları biliyoruz. Assos Antik Kenti'ne, 
köylere, yaşam alanlarına bu kadar yakın bir yerde, tarım 
ve hayvancılık yapılan alanda, zeytinliklerin ortasında 
jeotermal enerji santralı için kaynak arama projesi 
istemiyoruz. Bu nedenle, yok hükmünde saydığımız bu 
projenin halkın katılımı toplantısına katılmayı da reddettik. 
Büyükhusun ve civar köylerle birlikte mücadelemize 
devam edeceğiz.” dedi.
Halkın katılımı toplantısı Bakrom Madencilik San. ve Tic. 
A.Ş. ve kamu görevlileri bir tutanak tutarak köyden 
ayrılmak zorunda kaldı. Tutanakta, “Vatandaşın 
bilgilenmek istememesi nedeniyle toplantı 
sonlandırılmıştır.” ifadesi yer aldı.
Vatandaşlar daha sonra sakin bir şekilde dağıldı.

Sarıçay'daki çöp ve alt dolgu sorunu devam ediyor. 
Havzada şimdi de yosun sorunu yaşanıyor. Geçen ay 
etkili olan batı rüzgarları nedeniyle yaklaşık 300 
balıkçının teknesini bağladığı Sarıçay'ın dibinin ölü 
yosun ve otlarla dolması, balıkçılara zor anlar 
yaşatıyor. Denize açılmak isteyen balıkçıların 
tekneleri, ölü yosun ve otlara saplanıyor.
Çanakkale Deniz Ürünleri Küçük Balıkçıları Koruma 
Derneği Yöneticisi Ümit Aksaç, Dernek olarak da bizim 
bütçemiz bu çayı temizlemeye, ıslah etmeye yetmiyor. 
Bu konuda biz yetkililerimizden yardım istiyoruz dedi.
Çanakkale'yi ikiye bölen Sarıçay, yıllardır kentin 
sorunu olmaya devam ediyor. Yıllardır burada biriken 
çöpler ve çevreye yayan koku nedeniyle şikayetler 
hem yapılıyor. Burada çok sayıda balıkçı teknesi de 
demirleniyor. Balıkçılar da yıllardır dipte biriken balçık 
nedeniyle teknelerinin balçığa saplanması nedeniyle 
şikayet ediyor. Bu soruna yenisi daha eklendi. Batı 
rüzgarlarının sürüklediği deniz dibinden kopan ölü 
yosun ve otlarla doldu. Girişinden yaklaşık 100 metre 
içeri kadar Sarıçay'ın dibini kaplayan ölü ot ve 
yosunlar, balıkçıları zor durumda bırakıyor. Sabah 
denize açılmak isteyen balıkçıların tekneleri, ölü yosun 
ve otlara saplanıyor. Ayrıca bazı teknelerin motorları, 
soğutma sistemlerinin içinin ot ve ölü yosunla 
tıkanması sonucu arızalanıyor. Bu durum balıkçıların 
mağdur olmasına neden oluyor.

Tekneler Denize Çıkamıyor
Çanakkale Deniz Ürünleri Küçük Balıkçıları Koruma 
Derneği Yöneticisi Ümit Aksaç, yosun nedeniyle bazı 
teknelerin ava çıkamadığını belirterek, “300 kadar kış 
balıkçılığıyla lüfer, sarıkanat, çinekop gibi balıkları 
tutup, geçinen arkadaşımız var. Bu arkadaşlarımız ölü 
yosunlar nedeniyle denize çıkamıyor. Denize açılmak 
için zorladıklarında 5-6 arkadaşımızın da sandalının 
motoru yandı. Balıkçılarımızın en büyük sıkıntısı bu. 
Dernek olarak da bizim bütçemiz bu çayı temizlemeye, 
ıslah etmeye yetmiyor. Bu konuda biz 
yetkililerimizden yardım istiyoruz. Balıkçılarımız çok 
mağdur.” dedi.

Ayvacık ilçesinde başlatılan doğal gaz çalışmaları 
kapsamında ikinci kez gaz yakma töreni düzenlendi. 
Daha önce belediye tarafından yakılan gaz, bu sefer 
Aksa firması tarafından düzenlenen törenle yakıldı. 
Programa Ayvacık Belediye Başkanı Mesut Bayram'ın 
“siyasi söylemleri” damga vurdu. 
Ayvacık ilçesinde başlatılan doğal gaz çalışmaları 
kapsamında ikinci kez gaz yakma töreni düzenlendi. 
Daha önce belediye tarafından yakılan gaz, bu sefer 
Aksa firması tarafından düzenlenen törenle yakıldı. 
Tören sert tartışmalara sahne oldu. Ayvacık Belediye 
Başkanı Mesut Bayram, doğalgaz anlaşmasında kendi 
imzası olduğu halde organizasyonu yapanların kendisini 
davet etmediğini belirterek hem Aksa firmasına hem de 
AK Parti yöneticilerini sert dille eleştirdi. Sert sözlere AK 
Parti İl Başkanı Naim Makas cevap verdi. Sert 

tartışmalarla ısınan ortam doğalgaz ateşinin yanması ile 
son buldu.
Bir süredir devam eden çalışmalar sonucunda Ayvacık 
ilçesi doğalgaza kavuştu.  Geçen yıl Kasım ayında 
Ayvacık Belediyesi tarafından gaz yakılmıştı. Bu sefer 
Aksa firması tarafından tören düzenlendi. Törene, AK 
Parti Çanakkale Milletvekili Jülide İskenderoğlu, Ayvacık 
Kaymakamı İlker Eker, Ayvacık Garnizon Komutanı 
Fatih Şahin, Ayvacık Belediye Başkanı Mesut Bayram, 
Ezine Belediye Başkanı Güray Yüksel, Çanakkale İl Genel 
Meclis Başkanı Nejat Önder, AK Parti Çanakkale İl 
Başkanı Naim Makas, Çanakkale Aksa Doğalgaz Şirket 
Müdürü Çağdaş Adıbelli, Ayvacık Meslek Yüksek Okulu 
Müdürü Cahit Akkaya, Ayvacık AK Parti İlçe Başkanı 
Fatih Kocabıyık, sivil toplum kuruluşları, muhtarlar, 
daire müdürleri ve vatandaşlar katıldı.

Sert Tartışmalar Yaşandı
Törende kürsiye çıkan CHP'li Ayvacık Belediye Başkanı 
Mesut Bayram'ın hem doğalgaz şirketi Aksa firması 
yetkililerine hem de AK Parti'lilere söylediği sözler 
damga vurdu. Kendisini törene davet edilmemesini 
eleştiren Başkan Bayram, Kaymakam Eker'in kendisini 
aramasının ardından törene geldiğini söyledi. Doğalgaz 
sözleşmesinde sadece kendisinin ve Aksa firması 
yetkilisinin imzası olduğunu hatırlatan Bayram, 
“Buranın iki muhatabı var. Diğeri yetkili şirkettir. Burada 
Ayvacık belediyesinin bir bayrağı yok. Bu çok mu 
zorunuza gidiyor. Benle yapıyorsunuz protokolü. Kusura 
bakmayın sayın vekille yapmadınız, sayın il başkanı ile 

JES'e köylülerden tepki: “Topraklarımızı 
Zehirlemesini İstemiyoruz Ve İzin Vermeyeceğiz”

Sarıçay Yosunları 
Balıkçıları Bıktırdı

Açılış Programında Siyasi Polemik!

yapmadınız. Bu çok büyük bir terbiyesizlik, haksızlık, 
adaletsizliktir. Bu Ayvacık halkına yapılıyor bana değil.” 
dedi.

Makas'tan Tepki; “Sözünü Geri Al”
Başkan Bayram'ın bur sözleri üzerine İl Başkanı Makas 
“terbiyesizlik” sözünü geri almasını istedi. Makas'ın 
itirazı üzerine Başkan Bayram'da bu söz için özür diledi 
ve sözlerine devam etti. Bu arada törene katılan diğer 
AK Partililer tarafından Başkan Bayram'a tepki gelince 
ortam bir anda gerildi. Bir süre devam eden sözlü 
tartışmalar, konuşmaların bitmesi ile son buldu.
Çanakkale Aksa Doğalgaz Şirket Müdürü Çağdaş 
Adıbelli de yaptığı konuşmada, doğalgazla ilgili 
çalışmaların devam ettiğini 1 ay içerisinde kazı 
çalışmalarının yapıldığı ve önünden doğalgaz borusu 
geçen ilçedeki binalarda ve evlerde doğalgazın yanmaya 
başlayacağını ifade etti. Gergin geçen törenin sonunda 
Ayvacık'taki doğalgaz ateşi ikinci kez alev aldı. Burada 
yaşanan tartışmaların etkisi ise halen devam ediyor.
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Çanakkale Turistik Otelciler ve İşletmeciler Derneği 
(ÇATOD) tarafından 'Sürdürülebilir Turizm' bilgilendirme 
toplantısı gerçekleştirildi.
ÇATOD Başkanı Nilgün Gökser, Türkiye'nin, 2022 yılı 
başında Global Sustainable Tourism Council (GSTC) ile iş 
birliği anlaşması yaparak 'Sürdürülebilir Turizm Yol 
Haritasını' oluşturan, bu anlaşma ile 'Sürdürülebilir turizm 
alanında hükümet nezdinde' anlaşma yapan ilk ülke 
olduğunu değinerek, “Sürdürülebilir turizm alanında en 
yaygın ve en üst standartları belirleyen GSTC ile yapılan üç 
yıllık protokol ile Türkiye'nin turizm endüstrisi yeniden 
yapılandırılırken, bu amaçla 'Ulusal Sürdürülebilir Turizm 
Programı' oluşturuldu. Ulusal Sürdürülebilir Turizm 

Programı; konaklama tesisleri başta olmak üzere, 
destinasyonlar ve tur operatörlerini de içine alarak tüm 
turizm sektöründe dönüşümünü sağlamayı amaçlıyor. 
Kültür ve Turizm Bakanlığı ve TGA öncülüğünde tüm 
sektörle ve uluslararası kuruluşlarla iş birliği halinde ortaya 
konan Sürdürülebilir Turizm Programı kapsamında; 2023 
yılı sonuna kadar Türkiye'de bulunan tüm konaklama 
tesislerinin programın 1. aşamasına uyum sağlaması 
zorunluluğu getirildi” açıklamasında bullundu
Bu kapsamda ÇATOD üyelerine ENPROIST firması ile 
bilgilendirme toplantısı gerçekleştirdiklerini aktaran 
Gökser, “Sürdürülebilir turizm; turizmin hem toplum hem 
de çevre üzerindeki olumsuz etkilerini en aza indirerek 
yerel ekonomiye, doğal ve kültürel mirasın korunmasına, 
bölge halkının ve ziyaretçilerin yaşam kalitelerinin 
artmasına katkıda bulunmayı amaçlıyor. Sürdürülebilir 
turizmin amaçları arasında turizmin gelişmesinde önemli 
rol oynayan çevresel kaynakların kullanımını en doğru 
şekilde yapmak; ekonomik dengeyi, doğal mirası, biyolojik 
çeşitliliği gözetmek; ev sahibi toplulukların sosyo-kültürel 
yapısına saygı duymak, kültürler arasındaki hoşgörüyü 
artırmak, kültürel miras ile geleneksel değerleri korumak, 
bölge halkının ve ziyaretçilerin yaşam kalitelerinin 
artmasına katkı sağlamak yer alıyor. En kısa zaman da 
bölgede bulunan tesislerimiz belgelendirme programında 
süreçlerini başlatacaktır” dedi.

ÇOMÜ Turizm Fakültesi Turizm 
İşletmeciliği örgün öğretim lisans 
programının akreditasyon 
başvurusuna ilişkin değerlendirme, 
Turizm Eğitimi Değerlendirme ve 
Akreditasyon Kurulu (TURAK) 
tarafından tamamlandı.

Yapılan değerlendirme sonucunda Turizm Fakültesi 
Turizm İşletmeciliği Lisans Programı iki yıl süreyle 
akredite edilerek eğitim öğretim faaliyetlerinin kalite 
standartlarına uygun olduğunu kanıtladı. Son 
gelişmelerle birlikte Çanakkale Onsekiz Mart 
Üniversitesi genelinde akreditasyon alan program 
sayısı 11'e yükselmiş oldu.

ÇOMÜ İnsan ve Toplum Bilimleri Fakültesi Arkeoloji Bölümü 
Öğretim Üyesi Prof. Dr. Tuna Şare Ağtürk'ün yazdığı '�e 
Painted Tetrarchic Reliefs of Nicomedia' adlı kitap, 
Amerikan Arkeoloji Enstitüsü tarafından yılın en iyi kitabı 
seçilerek, 42'ncisi verilen James R. Wiseman kitap 
ödülünün sahibi oldu.
Prof. Dr. Tuna Şare Ağtürk yaptığı açıklamada, kitabının 
önce Harvard Üniversitesinde daha sonra Avrupa 

Komisyonu Marie Curie Aksiyonu kapsamında görevli 
bulunduğu Oxford Üniversitesinde yürüttüğü "Nikomedia" 
adlı projenin bir çıktısı olduğunu belirtti.
Kitabın içeriğinde İstanbul'dan önce Büyük Roma 
İmparatorluğu'na başkentlik yapan İzmit (Nikomedia) 
kentinde ortaya çıkan Roma imparatorluk sarayının ve onu 
süsleyen renkli heykellerin üzerinde 2015 yılından beri 
Kocaeli Arkeoloji Müzesi ile yürüttüğü arkeolojik ve 
bilimsel çalışmaları yorumladığını belirten Prof. Dr. Tuna 
Şare Ağtürk, bu kitabın “Kayıp Başkent Nikomedia'nın 
Renkli Rölyefleri” adıyla Türkçesinin de basıldığını söyledi.
Amerikan Arkeoloji Enstitüsü 2023 ödül açıklama 
bildirisinde Prof. Dr. Ağtürk'ün kitabının detaylı incelemesi 
yapılarak neden bu ödüle layık görüldüğü ise şöyle 
özetlendi: "Bu kitap, Antik Roma dünyasına dair geleneksel 
olarak İtalya'ya odaklanan maddi ve görsel kültür bilgisinin 
çok ötesine geçtiği, Anadolu'daki bilinmeyen izleri dünyaya 
tanıttığı ve içeriğindeki yeni bilgi ve metotların bundan 
böyle temel ders kitaplarında yerini alacağı için bu ödüle 
layık görülmüştür.”

'Sürdürülebilir Turizm' masaya yatırıldı

ÇOMÜ Öğretim Üyesi Ağtürk'e Amerika'dan Ödül

Bir Lisans Programı 
Daha Akredite Oldu

Yeni Emniyet Binası 
9 Ocak'ta Hizmette
Çanakkale'de taşınma süresi devam eden İl Emniyet 
Müdürlüğü yeni hizmet binasının 9 Ocak Pazartesi 
gününden hizmette olacağı bildirildi.
Çanakkale Valiliğinden yapılan açıklamada 
“Kemalpaşa Mahallesi Lise Caddesi No:13 sayılı yerdeki 
binasında hizmet veren İl Emniyet Müdürlüğümüz, 
İsmetpaşa Mahallesi Atikhisar Caddesi No: 88/1 sayılı 
yerde yapımı tamamlanan yeni hizmet binasına 
taşındığından; 09.01.2023 tarihinden itibaren yeni 
binasında halkımıza hizmet vermeye başlayacaktır” 
denildi.  

Projeye 250 bin 
Euro bütçe desteği!
Çanakkale Onsekiz Martü Üniversitesi'nin (ÇOMÜ) 
ortağı olduğu AB projesi destek aldı.
Bulgaristan'dan Ruse Angel Kanchev Üniversitesinin 
Koordinatörü olduğu, ÇOMÜ Eğitim Fakültesi Öğretim 
Üyeleri Prof. Dr. Mustafa Yunus Eryaman ve Doç. Dr. 
Martina Riedler'in yürütücülüğünü yaptığı “STICORDI: 
Introducing STICORDI measures focusing on dyslexia” 
başlıklı AB Erasmus+ Projesi 250 bin Euro bütçe ile 
desteklenmeye değer bulundu.
Projede, Eğitim Fakültesi Öğretim Üyeleri Prof. Dr. Salih 
Zeki Genç, Doç. Dr. Levent Çetinkaya, Doç. Dr. Gürkan 
Ergen, Dr. Öğretim Üyesi Enver Yolcu ve Dr. Öğretim 
Üyesi Yahya Han Erbaş araştırmacı olarak görev alıyor. 
Özel gereksinimli çocukların eğitiminde yenilikçi 
içeriklerin oluşturulmasını ve bu içeriklerin hedef 
kitlelere uygulanmasını amaçlayan proje, Şubat 2023-
Ocak 2025 tarihleri arasında Belçika, Bulgaristan ve 
Türkiye'den ortakların katılımı ile gerçekleştirilecek.

Zeytin ve zeytinyağı sektörü konuşuldu!
Tariş Zeytin ve Zeytinyağı Tarım Satış 
Kooperatifleri Birliği Yönetim Kurulu Üyesi 
Nihat Büyükerol, Yasin Büyükerol ile birlikte, 
Borsa Başkanı Abdullah Deniz'i ziyaret 
ederek, hayırlı olsun temennilerinde bulundu.
Ziyarette zeytin-zeytinyağı sektörü ve ülke 
gündemine ilişkin görüşmeler 
gerçekleştirildi. Ziyaretten duyduğu 

memnuniyeti dile getiren Başkan Abdullah 
Deniz; "Değerli dostlarımızın ziyaretleri 
bizleri çok memnun etti. Her zaman 
değindiğimiz bir konu var ikili 
işbirliklerimiz. Bizler bu dönemimizde 
inşallah birlik ve beraberliğimizi İlimiz, 
üyelerimiz ve üreticilerimiz adına 
sürdüreceğiz" şeklinde konuştu.

Kirayı Elden Vermeyin!
Avukat Şevval Şen 
kiracıların bazı ev 
sahiplerinin 
kiralarını elden 
istemeleri üzerine 
yasal bir sıkıntı 
yaşanması 
konusunda 
meraklarını 
cevapladı.

Kiracıların bazı ev sahiplerinin kiralarını elden istemeleri 
üzerine yasal bir sıkıntı yaşanması konusunda 
meraklarını cevaplayan Avukat Şevval Şen; ''Yani hukuki 
hiçbir engel yok elden ödemede. İsterseniz elden, 
isterseniz bankadan, isterseniz şekli, senetle her türlü 
ödeyebilirsiniz. Ama ben bu bedeli almadım. demesi de 
hal İspat edebileceğiniz tanık beyanları dışında bir şey 
ortada olmaz''dedi.
Ev sahiplerinin kiracılarında kiralarını elden teslim 
etmeleri konusunda yasal problem konusunda problem 
olması konusunu cevaplayan, Avukat Şevval Şen; ''Ev 
sahibim kira bedelini elden ödememi talep ediyor. Bu 
mümkün mü? Ya da benim için herhangi bir sorun 

oluşturur mu? Sorusuyla karşılaşıyoruz. Bu durumda  
tarafların kira bedelini hangi yolda ödeyeceği kendi 
aralarında kararlaştırdığı şekilde olabilir. Yani hukuki 
hiçbir engel yok elden ödemede. İsterseniz elden, 
isterseniz bankadan, isterseniz şekli, senetle her türlü 
ödeyebilirsiniz. Ama şöyle bir durum var ki elden 
ödediğinizde ev sahibinin ben bu bedeli almadım. demesi 
de hal İspat edebileceğiniz tanık beyanları dışında bir şey 
ortada olmaz. Dolayısıyla elden ödeme yapsanız dahi 
mutlaka  karşına bir makbuz ya da yazılı bir belge almanız 
gerekmektedir.''dedi.



ŞOK Marketler'in 1000 üründe fiyatları sabitlemesinin ardından, 
Migros ve CarrefourSA da kampanyalarını duyurdu. Migros, 
Ocak ayı boyunca 419 ürünün fiyatlarını değiştirmeyeceğini, 
CarrefourSA ise 20 bin üründe indirim yaptığını açıkladı.
Ticaret Bakanı Mehmet Muş'un, kısa süre önce, ulusal zincir 
marketlerin üst yöneticileri ile bir araya gelerek asgari ücret 

zammının ardından etiket fiyatlarıyla ilgili uyarılarda bulunması 
sonrası Şok, Migros ve CarrefourSA peşpeşe indirim ve fiyat 
sabitleme kampanyaları yapmaya başladı.

Migros 419 üründe fiyatları 
değiştirmeyecek
Migros, ocak ayı boyunca en temel ihtiyaç ürünlerini içeren 
Migros markalı 419 üründe fiyatları sabitlerken, 3 binden fazla 
markalı üründe sürekli indirim yapacak.
Migros'tan yapılan açıklamaya göre, şirket, enflasyonla 
mücadele kararlılığıyla yüzlerce temel üründe hem fiyatları 
sabitledi hem de indirim kampanyaları başlattı.
Ocak ayı boyunca un, yağ, çay, şeker, bakliyat, deterjan, çocuk 
bezi gibi en temel ihtiyaç ürünlerini içeren Migros markalı 419 
üründe fiyat sabitlemesine giden şirket, aynı zamanda 3 binden 
fazla markalı üründe ise sürekli indirim yapıyor. Migros, ayrıca 
23 farklı gruptaki tüm ürünleri kapsayacak şekilde 20 bine 
yakın üründe özel olarak yüzde 25'den yüzde 50'ye varan 
indirimler sunuyor.

CarrefourSA'dan 20 bin üründe yüzde 20-
40 indirim
CarrefourSA, ocak ayında gıda ve gıda dışı ürün kategorilerinde 
20 bin üründe yüzde 20'den yüzde 40'a varan indirimler 
uygulayacağını duyurdu.
CarrefourSA'dan yapılan açıklamada, şu bilgiler paylaşıldı, 
“Tüm mağazalarımızda istisnasız uyguladığımız 3 adımdan 
oluşan doğru fiyat politikamızda; Reyon fiyatı = Kasa fiyatıyla 
müşterimiz reyon ve kasada farklı fiyatla karşılaşırsa, müşteri 
için avantajlı olan fiyatı uyguluyoruz.
Müşterimize her zaman doğru ve kaliteli ürünler sunmayı 
taahhüt ediyor; müşterinin sorun yaşadığı olası durumlarda 
ürün değişimi sağlıyor, aynı ürünün tazesini ücretsiz olarak 
sunuyoruz. Avantajlı fiyat garantisinde ise maliyet fiyatları 
yükselmeden reyon fiyatlarını değiştirmiyor, tedarikçilerden 
gelen indirimleri müşterilerimizin lehine fiyatlara yansıtıyoruz”

ŞOK Marketler, 1000 üründe fiyatları 
sabitledi
ŞOK Marketler, aralarında un, makarna, yağ, bakliyat, sebze-
meyve ve deterjanın da yer aldığı 1000 üründe fiyatları ocak ayı 
buyunca sabitledi.
ŞOK Marketler, pirinçten makarnaya, bakliyattan una, çay-
kahveden şekere, sıvı yağdan margarine, patatesten soğana bir 
evin temel ihtiyaçları arasından belirlenen 1000 üründe fiyatlar 
ocak ayı sonuna kadar sabitlediğini duyurdu.

Happy Center'dan yüzde 10-20 arası 
indirim
Happy Center Marketleri CEO'su Yavuz Altun, Happy Center 
Marketleri olarak da gıda ve gıda dışı ürünlerde indirime 
gittiklerini belirterek, “Yeni yılla birlikte gıda ve gıda dışı 
ürünlerde etiket fiyatlarını yüzde 10 ile 20 arasında düşürdük. Et 
ve süt ürünlerinde ise arza bağlı olarak ilerleyen süreçte indirim 
yapabiliriz. Enflasyonist etki azaldıkça başta gıda olmak üzere 
bütün ürünlere bu indirimleri yansıtmak istiyoruz” dedi.

A101, 2023 üründe fiyat sabitledi
A101, ocak ayı sonuna kadar temel ihtiyaç ürünlerini de 
kapsayan 2023 üründe fiyat sabitlemesine gidecek. 
Açıklamada, "Türkiye'nin en fazla mağazaya sahip perakende 
zinciri A101, 2023 yılında devam ettireceği haftalık 
kampanyalarla da, kaliteli ürünleri her daim en uygun fiyatlarla 
müşterilerine sunarak tüketicinin yanında olmaya devam 
edecek" denildi.
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Zincir marketler indirim yarışına girdi

“2023 Yılında 1000 Kişiye
 İş Bulmayı Amaçlıyorum”
Son 2 yıl içinde Çanakkale merkezde farklı 
sektörlerden kişi ve kuruluşlara personel bulan 
Öğretim Görevlisi Gökhan Bayram 500. kişiye de iş 
buldu.
Çanakkale Onsekiz Mart Üniversitesi 
Akademisyenlerinden Öğretim Görevlisi Gökhan 
Bayram, işverenler ile iş arayanları buluşturduğunu, 
işletmelerin personel ihtiyaçları konusundaki eksiklik 
ve sıkıntılarına katkı sunmaya çalıştığını belirtti. Çok 
sayıda işsize iş bulan Bayram, erişilen bu rakam içinde 
kadınların ve gençlerin yüksek bir oranda olduğuna 
dikkat çekti. Kimi zaman işletmelerle bağlantıya geçen 
kimi zaman da işverenlerden gelen talepleri alan 
Gökhan Bayram; sosyal medya hesapları üzerinden bu 
çalışmayı yürüttüğünü, çoğunlukla 1 veya 2 gün içinde 
personel bulduğunu ifade etti. Bayram, “İşsizlerimize iş 
bulmaya yönelik gayretlerimizi devam edeceğim, 
içinde bulunduğumuz yılın sonuna kadar 1000 kişiye iş 
bulmayı amaçlıyorum.” dedi.
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Çanakkale'nin Lapseki ilçesinde çalışmaları süren 35 bin 
500 metrekare Millet Bahçesi ve 45 bin metrekare alana 
yapılan sahil projesinde sona yaklaşıldı.
Lapseki'de 35 bin 500 metrekare Millet Bahçesi ve 45 bin 
metrekare alana yapılan sahil projesinde çalışmaları 
sürüyor. Çanakkale Boğazı'nın kenarında 1915 Çanakkale 
Köprüsü'ne nazır lokasyonda bulunacak Millet Bahçesi'nde 
kıraathane, yöresel ürün satış alanı, çocuk oyun alanı, 
otopark, 600 ağaç, 30 bin çalı zakkum, 100 bin yer örtücü 
bulunan devasa bir yeşil alan haline gelecek.
Lapseki Millet Bahçesi ile Lapseki Sahil Projesinin 
toplamda 80 bin metrekare alan üzerinde yapıldığını ifade 
eden Lapseki Belediye Başkanı Eyüp Yılmaz, “Şu anda 
Lapseki sahilindeyiz. Burası toplamda yaklaşık 80 bin 
metrekare bir alan. Çevre ve Şehircilik Bakanlığımız 

tarafından yapılan Millet Bahçesi tarafı 35 bin 500 
metrekare, geri kalan 45 bin metrekare alanda Lapseki 
Belediyesince yapılıyor. Burada en önemlisi yapımı  devam 
eden Millet Bahçesi. Millet Bahçesi gerçekten Lapseki'ye 
çok büyük değer katacak. Özellikle Çanakkale Boğazı'nın 
kenarında 1915 Çanakkale Köprüsü'ne nazır lokasyon 
olarak en güzel yerde bu şekilde bir Millet Bahçesi 
gerçekten bölgemize ve Lapseki'ye çok büyük değer 
katacak. Lapseki Millet Bahçesi'nin içerisinde öncelikle 650 
metrekare bir kapalı alanımız var. Burada Millet 
Kıraathanesi, kütüphaneler, insanlar rahatlıkla orada 
zaman geçirebilecekler. Üç tane yöresel ürünler satış 
alanımız var. Yaklaşık olarak 1200 tane ağaç dikilecek 26 
bin metrekare yeşil alan olacak. Diğer taraflarda da çocuk 
oyun alanlarıyla beraber insanların buraya geldiklerinde 
rahatlıkla saatlerce zamanlarını geçirebilecek bir Millet 
Bahçesi olacak” şeklinde konuştu.

"ARTIK SONA GELDİK"
 Millet Bahçesi'nin bitiminde 1915 Çanakkale Köprüsü'ne 
doğru olan bölümde ise, Lapseki Sahil Projesi'nin devam 
ettiğini ifade eden Başkan Yılmaz, " Lapseki Sahil Projesi 45 
bin metrekare alan üzerinde olacak. Proje içerisinde spor 
alanları, çocuk oyun alanları, yürüyüş alanları, fuaye alanı, 
düğün salonu, vatandaşlarımızın ihtiyaçlarını 
giderebilecekleri mekanlar, tuvaletler, sosyal alanlar 
olacak. Bütünlüğüne baktığımızda gerçekten çok büyük bir 
sahil projesi. Dalyan'dan, 1915 Çanakkale Köprüsü'ne kadar 

olan bölümde de yaklaşık olarak 5 bin metre yürüyüş 
alanımız olacak. Lapseki'ye son zamanlarda yapılan en 
büyük projelerden bir tanesi Millet Bahçesi ve Sahil projesi. 
Lapseki Belediyesi olarak Sahil Projesi için yaklaşık 4 yıldır 
çalışıyoruz. Artık sona geldik. Millet Bahçesi de artık sona 
geldi. Birkaç ay içerisinde bitirilecek. İnşallah Lapsekili ve 
buraya gelen çevredeki vatandaşlarımızın hizmetine 
sunacağız. Ancak burada özellikle bir şey belirtmek 
isterim. Millet Bahçesi ve diğer projelerimiz için bize destek 
olan başta Sayın Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip 
Erdoğan olmak üzere Hükümetimize, Grup 
Başkanvekilimiz Bülent Turan'a ve bize destek olan 
herkese ayrı ayrı teşekkür etmek istiyorum” diye konuştu.

Millet Bahçesi ve Sahil Projesinde Sona Doğru

Taş Mektep Binası Kütüphaneye Çevrildi
Çanakkale Savaşları sırasında cephe gerisinde yaralanan 
Mehmetçiklerin tedavisinde hastane olarak kullanılan 
ardından da Cumhuriyetin ilk yıllarında mektep olarak 
hizmet veren Taş Mektep, 3 yıl önce restore edilerek 
kütüphane haline getirildi.
Biga ilçesine bağlı Karabiga beldesinde bulunan ve 
Çanakkale Savaşları'nda hastane olarak kullanılan daha 
sonra okula dönüştürülen bina artık kütüphane olarak 
hizmet veriyor. Biga Kaymakamlığı, Biga ilçe Milli Eğitim 
Müdürlüğü ile Karabiga Belediyesi arasında protokol 
imzalandı. Çanakkale Savaşında cephe gerisinde hastane 
olarak görev yapan, Cumhuriyet'in ilk yıllarında ise mektep 
olarak hizmet veren Taş Mektep binası için 2019 yılında 
restorasyon çalışmaları başlatıldı. Taş Mehtep binası, 
restorasyon çalışmalarının tamamlanmasının ardından 
kütüphane haline getirildi.
Çanakkale Onsekiz Mart Üniversitesi (ÇOMÜ) olmak üzere 
çeşitli üniversiteler ve kurumlar kütüphaneye çevrilen taş 
mektep binasına kitap bağışında bulundu. Şuanda kadar 
yaklaşık bin 500 kitabın bağışlandığı 2 katlı binada, 

bilgisayar odası, şark köşesi, 2 ders çalışma odası ve 2 kafe 
bulunuyor. Taş mektep binasına ders çalışmaya ve vakit 
geçirmeye gelen öğrencilere ve gençlere ücretsiz çay ve 
kahve ikramı yapılıyor.
  Karabiga beldesi ve kendileri için bu taş mektep binasının 
ayrı bir önemi ve kıymeti olduğunu belirten Karabiga 
Belediye Başkanı Ahmet Elbi, “Binamız Çanakkale 
Savaşları sırasında hastane olarak kullanılmış. Cephede 
yaralanan askerlerimiz deniz yoluyla Karabiga'ya getirilip, 
binamızın içinde tedavi süreçleri yapılmış. İyileşen 
askerlerimiz cepheye dahil olurken, şehit olan askerlerimiz 
ise şehitliğimize defnedilmiş. Binamızın Çanakkale 
Savaşları sonrasında ilköğretim okulu olarak kullanıldı. 
Bana da bu okulda okumak ve mezun olmak nasip oldu. 
Yıllarca ilkokul olarak hizmet vermiş bir bina. Daha sonra 
aynı bahçe içine Milli Eğitim tarafından ilköğretim binası 
yapılınca, bu binamız atıl kaldı. Atıl kalınca farklı biçimde iyi 
niyetli olmayan kişilerce tahrip edilmiş, yangında geçirdi. 
Çatısı çöktü. Harabe haline geldi. AK Parti Grup 
Başkanvekilimiz Sayın Bülent Turan'ın Karabiga ziyareti 

sırasında kendilerine durumu ilettik. İnceleme yaptık. 
Talimatını verdi. Özel İdare aracılığıyla restorasyonu 
tamamlandı. Karabigamıza böyle bir bina kazandırdıkları 
için desteklerinden dolayı AK Parti Grup Başkanvekilimiz 
Sayın Bülent Turan'a teşekkür ederim. Biz bu binayı 
Karabiga ve civar köylerdeki çocuklarımıza iyi bir şekilde 
hizmet vermek için hizmete açtık. Çocuklarımıza sahip 
çıkma, kötü yol alışkanlıklarından çekme anlamında da 
burası toparlayıcı bir bina oldu” dedi.

Pazaryeri çatısı 1.2 megavat elektrik üretecek!
Lapseki ilçesinde yapımına yaklaşık bir yıl önce başlanılan 
Kapalı Pazaryeri'nin çalışmalarında sona yaklaşıldı. 
Pazaryerinin çatısına kurulacak güneş panelleri ile 1.2 
megavat elektrik üretilmesi planlanıyor.
Lapseki'de belediye tarafından yaklaşık bir yıl önce kapalı 
pazaryerinin çalışmalarına başlanıldı. Bir ay içerisinde 
açılması planlanan pazaryeri, 12 bin 500 metrekare alan 
üzerinde, 10 bin 400 metre kapalı alanda 527 peron 
bulunacak. Sebze, meyve, balıkçı ve giyim peronları olacağı 
pazaryerinin çatısına kurulacak güneş panelleriyle 1.2 
megavat enerji üretilecek. Üretilecek elektrik ile de 
belediyenin katı atık ve arıtma tesislerinin enerjisinin 
karşılanması planlanıyor.
Kapalı pazaryerinde artık sona doğru geldiklerinin altını 
çizen Lapseki Belediye Başkanı Eyüp Yılmaz, "Kapalı 
pazaryeriyle ilgili çalışmalar şu anda çevre düzenlemesiyle 
devam ediyor. Kapalı alan bölümü hemen hemen bitti 
diyebiliriz. Sadece sonradan iş artışıyla ilave ettiğimiz bazı 
çalışmalar yapılıyor. Sonrasında kapılar takılacak. İdari 
bina tamamlandı. Artık çok yakın zamanda hem pazar 
esnafımızı, hem de Lapsekili vatandaşlarımızın hizmetine 
açmış olacağız. Sona geldik diyoruz ama inşallah bir ay 
içerisinde açmış oluruz diye düşünüyorum. Toplamda 12 bin 

500 metrekare alan da 10 bin 400 metrekare kapalı alan 
olan 527 tane peronu olan yaklaşık 313 tane sebze, meyve 
ve 7 tane balıkçı peronu olup, diğer bölümleri de giyim olan 
sonradan ilave ettiğimiz çiçekçilere ve fidancılara da 
ayıracağımız bölümler olacak. Toplam 527 peronumuz var. 
Gerçekten Lapseki gibi bir ilçe için nüfusumuza göre yeterli 
bir pazaryeri olduğunu düşünüyorum. Kapalı 
pazaryerindeki peronların yüzde 75'i satıldı. Kalan 
peronlarda önümüzdeki günlerde ihalesi yapılıp, satılacak” 
diye konuştu.

Kapalı pazaryerinin bir özelliği daha olacağını belirten 
Başkan Yılmaz, "Kapalı pazaryerinde Güneş Enerjisi 
Sistemi olacak. Lapseki Belediyesi'nin kullanacağı elektriği 
kapalı pazaryeri çatısına kurulacak olan güneş panelleriyle 
üretmeyi planlıyoruz. Bu projede de artık sona gelindi. Çok 
yakında bu projeye de başlanacak. Ama tabii ki önceliğimiz 
kapalı pazaryeri, kış dönemine geldik. Yağmurlar 
başlamadan bir an önce açılması için uğraşıyoruz. İnşallah 
kısa zamanda da Lapseki halkının, pazarcıların ve esnafın 
hizmetine kapalı pazaryerini sunmuş olacağız" dedi.

Hükümet konağı 
yeniden ihaleye çıkıldı
Ayvacık'ta temeli atıldıktan sonra yüklenici firmanın işi bırakmasının 
ardından bir türlü başlanılamayan, bünyesinde Emniyet Müdürlüğü ve 
Jandarma Komutanlığı binası da bulunan Ayvacık Hükümet Konağı 
yapımı için yeniden ihaleye çıkıldı.
Depreme dayanıksız olduğu gerekçesiyle boşaltımına başlanan ve bazı 
birimlerin geçici olarak başka binalara taşınması yapılan Hükümet 
Konağı'nın inşaatına geçen yıl ekim ayında başlanılmıştı. Bir ay kadar 
devam eden çalışmalar sonucunda maliyetlerin artmasını sebep 
gösteren yüklenici firma, hükümet konağı yapım işini durdurup, işi 
bırakmıştı. 1 yıl kadar bir süreç geçmesinin ardından ünyesinde Emniyet 
Müdürlüğü ve Jandarma Komutanlığı binası da bulunan Ayvacık 
Hükümet Konağı yapımı için yeniden ihaleye çıkıldı. Çanakkale İl Özel 
İdaresi Yatırım ve İnşaat Müdürlüğü tarafından ihaleye çıkan yapım işi 
18 ocak 2023 tarihine kadar tekliflere açık olacak.
İhaleyi alan firmanın 2 yıl içerisinde Ayvacık Hükümet Konağı yapımını 
tamamlaması öngörülüyor.


